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Fotka měsíce
Kluci a holky ze Základní školy Kamenice skončili v okresním 
kole Štafetového poháru na atletickém stadionu v Benešově 
těsně pod stupni vítězů. Skvělá parta, která nechala na dráze 
všechen um a sílu.

Titulní fotka
Mystická noc, mihotající plameny, šumění lesa a tajuplná 
atmosféra – v takovém duchu probíhalo letošní pálení ča-
rodějnic.

Otevírací hodiny podatelny na obecním úřadě

Pondělí:
Úterý:
Středa:
Čtvrtek:
Pátek:

7:30 – 12:00    13:00 – 17:30
7:30 – 12:00    13:00 – 15:00
7:30 – 12:00    13:00 – 17:30   
7:30 – 12:00    13:00 – 15:00
7:30 – 10:00

Zdravotní středisko: kontakty a ordinační doby

MUDr. Sabina Somrová
Stomatologie  
tel: 323 673 132; 603 586 444
e-mail: info@Ordinaceveneta.cz
www.ordinaceveneta.cz

MUDr. Michaela Wichová
Praktický lékař
tel: 601 541 540
mudrwichova.cz

MUDr. Roman Skřipský
Praktický lékař
tel: 323 672 812
 
MUDr. Sabina Růžková
Gynekologie
tel: 774 212 208
trigyna.cz

MUDr. Marta Dlabalová
Praktický lékař pro děti a dorost
tel: 323 672 813

Lékárna Alba U bílého lva
Osadní 473, Kamenice
tel: 323 673 027
alba.kamenice@ubileholva.cz 



Pavel Čermák 
starosta

Vážení sousedé,

léto je již přede dveřmi a s ním i obdo-
bí, kdy se naše obec probouzí do plného 
života. Ledoví muži letos opravdu dostáli 
svému jménu, ale nyní již teploty stoupají 
a po jaru je zase cítit chuť být více venku 
a užívat si krásy našeho okolí.

V tomto čísle Zpravodaje se dočtete 
jako obvykle o novinkách z knihovny, 
událostech z půdy škol a školky, úspě-
ších gymnastického oddílu a roztleská-
vaček, stejně jako o pálení čarodějnic 
nebo výjezdech těptínských dobrovol-
ných hasičů. Vaší pozornosti doporučuji 
zejména článek na straně 6 o uvažova-
ném železničním spojení mezi Benešo-
vem a Prahou. Právě teď je čas, kdy je 
možno poznámkovat budoucí parametry 
spojení. Kamenické by zejména mohlo 
zajímat, zda bude vybudována zastávka 
jen ve Velkých Popovicích, nebo i v naší 
obci.

Rád bych Vás pozval také ke čtení 
dvou rozhovorů, v nichž majitelé před-

stavují nové podniky, které vznikly v prů-
běhu jara v našem okolí – Hohub a Leto 
bistro. Oba spojuje touha jejich majitelů 
vytvořit místo, kde se budou setkávat 
sousedé, seznamovat se a tvořit nová 
přátelství. Oba mají ambici nabídnout 
prostor již existujícím spolkům, které 
skvěle fungují, ale zejména přes chlad-
né měsíce jim chybí zázemí. Mám velkou 
radost, že u nás žijí podnikaví lidé, kte-
rým není lhostejné okolí a kteří dokázali 
zvelebit delší dobu opuštěné prostory. 
Přijďte je navštívit a sami se přesvědčit, 
jak probudili k životu bývalý ládevský 
a těptínský hostinec.

Červen je měsícem, na který se nej-
více těší školáci, protože jim přináší 
spoustu výletů, společně strávený čas 
mimo lavice školy a pak samozřejmě 
závěrečné vysvědčení. Všem školákům 
a studentům přeji úspěšné dokončení 
studijních povinností a krásné léto plné 
dobrodružství.

Vám všem přeji pohodové dny,

Krátce z rad obce a zastupitelstva 
24. 4. 2025

Rada obce Kamenice vzala na vědomí a schválila: 
- předložené Zprávy o hodnocení nabídek – 3. a 4. jednání 
komise ve výběrovém řízení na veřejnou zakázku v podlimitním 
řízení na akci „Novostavba Dětské skupiny Kamenice”;
- výběr dodavatele PKbau s.r.o., se sídlem Dolní 141, 58291, 
Světlá nad Sázavou, IČ: 08757127, který podal ekonomicky 
druhou nejvýhodnější nabídku a umístil se na druhém místě 
s nabídkovou cenou 54.567.370 Kč včetně DPH.

29. 4. 2025

Rada obce Kamenice vzala na vědomí a schválila: 
- Výpověď Smlouvy o poskytnutí služeb č. 183/2018 mezi obcí 
Kamenice a Černohlávek Group s.r.o. IČO:08298963; 
- uzavření Smlouvy o spolupráci při likvidaci odpadů mezi 
obcí Kamenice. a EKO-PF s.r.o. IČO: 62525816. 

Rada obce Kamenice schválila:
- uzavření Smlouvy o zřízení věcného břemene č. IV-12-

6033975/1 mezi Obcí Kamenice a ČEZ Distribuce, a.s. Věcné 
břemeno se zřizuje k pozemku parc. č. 614/12 v kat. území 
Štiřín, ve vlastnictví Obce Kamenice;
- uzavření Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného bře-
mene č. IV-12-6037237 mezi Obcí Kamenice a ČEZ Distribuce, 
a.s. Věcné břemeno se zřizuje k pozemku parc.č. 834/1 v kat. 
území Těptín, ve vlastnictví Obce Kamenice;
- uzavření Smlouvy o dlouhodobém pronájmu pozemku s ná-
jemcem společností Leto Bistro s.r.o., IČO: 23136154, zastou-
pené jednatelkou PhDr. Zuzanou Krykorkovou, se sídlem 
Benešovská 174, 25168 Kamenice-Ládví na pronájem části 
pozemku parc. č. 1 – trvalý travní porost, zapsaného na listu 
vlastnictví č. 10001 v katastrálním území Ládví, pro obec 
Kamenice, vedeném Katastrálním úřadem pro Středočeský 
kraj, Katastrální pracoviště Praha-východ za účelem využívání 
pozemku jako veřejně přístupné plochy s místy pro posezení 
a využívání prostoru veřejností při návštěvě bistra. Nájemní 
smlouva bude uzavřena na dobu neurčitou s výpovědní lhůtou 
6 měsíců ode dne podpisu smluvních stran za nájemné ve 
výši 15 Kč/m2/rok;
- uzavření Dodatku č. 1 k nájemní smlouvě na byt č. 13, ul. 
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Popis pracovní pozice
Technik
Typ nabídky práce
Plný úvazek

Kdo jsme?
Poskytujeme komplexní služby integrovaného facility 
managementu. Postaráme se o venkovní úklidy a 
údržbu k zajištění bezproblémového chodu veřejných 
prostranství obce.

Náplň práce
Baví Vás práce s kvalitní technikou a údržbou 
majetku či zeleně? Naše organizace hledá do úseku 
šikovného kolegu/parťáka, který má zájem stát se 
členem našeho týmu.

Co vám můžeme nabídnout:
• férové jednání
• zázemí stabilní organizace
• profesionální vybavení a kvalitní pracovní ustrojení
• dlouhodobou spolupráci
• pravidelný měsíční příjem
• práce s nejkvalitnější a nejprofesionálnější 

technikou a vybavením na trhu

Benefity:
• bonusy za dobře odvedenou práci
• zajímavé benefity po zkušební době
• hrazená dentální hygiena
• možnost příspěvku na stravné (stravenky)

Jaké znalosti a dovednosti byste měli mít:
• spolehlivost
• dobrý zdravotní stav
• ochotu pracovat a učit se novým věcem
• zkušenosti s údržbou zeleně/majetku
• trestní bezúhonnost

Výhodou:
• vlastník ŘP skupiny B
• vyučen v oborech zeleně či stavebních prací 
• schopnost pracovat s křovinořezem, traktorovými 

sekačkami, motorovou pilou
• zkušenosti s drobnými stavebními pracemi

Mezi vaše pravidelné činnosti bude patřit:
• údržba zeleně a venkovních ploch
• stříhání křovin, štěpkování zeleně 
• zahradnické práce

Zajímá Vás, co vše by mohla být Vaše práce? 
Podívejte se na náš web www.tskamenice.cz

Nábor - Technické 
služby Kamenice

Truhlářská č.p. 855, v bytovém domě v Těptíně, s nájemcem 
panem M. Š., kdy předmětem Dodatku č. 1 je prodloužení doby 
nájmu na dobu určitou od 1. 7. 2025 do 31. 12.2025;
- uzavření Dodatku č. 3 k nájemní smlouvě na byt č. 7, ul. 
Truhlářská č.p. 855, v bytovém domě v Těptíně, s nájemkyní 
paní V. P., kdy předmětem Dodatku č. 3 je prodloužení doby 
nájmu na dobu určitou od 1. 7. 2025 do 31. 12. 2025.

Rada obce Kamenice vzala na vědomí a schválila: 
- žádost Městyse Suchdol o spoluúčast na úhradě nákladů 
Týmu duševního zdraví;
- příspěvek 1000 Kč „Týmu duševního zdraví“, za žáka s trva-
lým bydlištěm v obci Kamenice.

Rada obce Kamenice schválila:
- poskytnutí dotace z dotačního programu Provoz, Akce, 
Rozjezdy na sportovní, kulturní a volnočasovou aktivitu práv-
nických a fyzických osob pro rok 2025 pro následující subjekty 
v této výši:
Akce:
• KC Kamenice: 20 000 Kč
• Mažoretky Hraběnky Kamenice, z.s.: 11 800 Kč;

- uzavření Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného bře-
mene a dohodu o umístění stavby č. IV-12-6038275 mezi Obcí 
Kamenice a ČEZ Distribuce, a.s.,. Věcné břemeno se zřizuje 
k pozemku parc.č. 204/20 v kat. území Ládví, ve vlastnictví 
Obce Kamenice.

Rada obce Kamenice vzala na vědomí a schválila: 
- nabídku spolupráce Participace územního plánu a kom-
pletace výstupů pro následné zpracování jeho zadání od 
ARCHITEKTŮ PROSTORU: Marek Sivák, MArch, Thámova 
1273/17, 301 00 Plzeň – Jižní Předměstí, IČ 87548445 a Ing. 
Karla Kupilíková, Grafická 166/14, 150 00 Praha 5, IČ 76402819;
- uzavření Smlouvy o spolupráci při participaci územního plá-
nu a kompletace výstupů pro následné zpracování jeho zadání 
mezi Obcí Kamenice, IČ:00240273, se sídlem Ringhofferovo 
nám. 434, Kamenice , 251 68 (jako objednatel) a ARCHITEKTY 
PROSTORU: Marek Sivák, MArch, Thámova 1273/17, 301 00 
Plzeň – Jižní Předměstí, IČ 87548445 a Ing. Karla Kupilíková, 
Grafická 166/14, 150 00 Praha 5, IČ 76402819 (jako posky-
tovatel).

6. 5. 2025

Zastupitelstvo obce Kamenice schválila:
- uzavření smlouvy o úvěru se společností Komerční banka 
a.s.;
- rozpočtové opatření č. 5 v předloženém znění.

Zastupitelstvo obce Kamenice vzalo na vědomí a schvá-
lila:
- předložený protokol o otevírání obálek, protokoly o I. a II. 
jednání hodnotící komise k veřejné zakázce „Rekonstrukce 
čerpací stanice PHM Nová Hospoda – Kamenice“;
- výběr dodavatele GIA Czech Republic s.r.o. se sídlem  
Na Křečku 365/6 Horní Měcholupy, IČO: 44796315, který 
podal ekonomicky nejvýhodnější nabídku a umístil se na  
prvním místě s nabídkovou cenou 10.156.700,07 Kč včetně 
DPH.



5

OZNÁMENÍ 
Dne 10. 6. 2025 se uskuteční očkování psů.  

Každý chovatel je povinen, podle § 4 odst. 1 písm. f) zákona 166/1999 
Sb., ve znění pozdějších předpisů zajistit, aby byli psi ve stáří od 3 do 6 
měsíců platně očkováni proti vzteklině. V současné době je interval mezi 
očkováním stanoven dobou účinnosti předchozí vakcíny. 

Chovatel je povinen uchovávat doklad o očkování po dobu platnosti 
použité očkovací látky. K hromadnému očkování je nutno psa předvést 
osobou, která je schopna zvíře zvládnout. Pes musí být opatřen 
náhubkem a vodítkem. 

Všedobrovice  u odbočky do ul. Vrbová 14:00–14:05 
Štiřín   u aut. zastávky   14:10–14:15 
Struhařov  u rybníka    14:20–14:35 
Olešovice  u Stav. závodů   14:40–14:45 
Nová Hospoda u dětského hřiště  14:50–14:55 
Kamenice  před obecním úřadem 15:05–15:15 
Těptín   u restaurace   15:25–15:35 
Valnovka  u aut. zastávky   15:45–15:50 
Ládví   u býv. obchodu ul. Lovecká 15:55–16:00 
Ládeves        16:05–16:10 

Očkování provádí MVDr. Petra Menclová, telefon 607 631 554. 

Hotové a rozpracované projekty v Kamenici

Úprava Olešovického parku u konce
Nové cesty budou brzy připraveny pro návštěvníky 
Olešovického parku. Postupně se zde umístí také 

lavice a odpadkové koše.

Na Kuklíku vzniklo dětské hřiště
Uprostřed nedávno zrekultivované plochy vzniklo 
dětské hřiště. Rovinatý plácek by měl sloužit dětem 

z okolí pro fotbálek nebo jiné míčové hry.
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Kudy povede železnice? Pojďme to ovlivnit

V nedávném období jsem informoval, že stát uvažuje 
o novém železničním propojení z Prahy do Benešova. Na 
toto téma proběhlo s obcemi okolo nás již několik jednání 
a projekt ve svých přípravách pokračuje.

Společnost SUDOP byla pověřena Správou železnic, státní 
organizací, ke zpracování akce „Územně-technické studie 
nové trati Praha – Bystřice“. Práce na studii jsou aktuálně 
v další fázi, na základě našich podnětů a připomínek je nyní 
prověřován užší vějíř variant.

V průběhu měsíce dubna proběhla setkání projekční fir-
my se zástupci místní samosprávy, kdy cílem jednání bylo 
představení aktuálního stavu návrhu uvažovaného záměru 
vybudování nové trati. 

Jednotlivých setkání se zúčastnili starostky a starostové 
dotčených obcí ze širokého okolí. Přítomen byl i pan radní 
Borecký za Středočeský kraj.

Z diskuze vyplynuly mnohé obavy o možném negativním 
vlivu železnice na obce, které budou v bezprostřední blízkosti. 
Stejně tak ale zazněly požadavky, aby v obcích byly železniční 
zastávky, ideálně v dochozí vzdálenosti od největších sídel.

Zájem státu je posílit železniční kapacitu z Prahy do Čes-
kých Budějovic a dále. Trať má být koncipovaná pro rychlosti 
okolo 160 km/h a neměla by mít příliš zastávek, aby se ne-
prodlužovala jízdní doba. Středočeský kraj a obce se v něm 
nacházející mají nadto zájem, aby trať do budoucna pomohla 
stále více vytížené automobilové dopravě a zrychlila spojení 
s Prahou. V plánovaném úseku Bystřice – Praha je trať plá-
novaná jen pro osobní dopravu. To ji pak umožňuje využít 
větších sklonů a tím uspořit na zemních pracích při stavbě. 
Studie předpokládá, že na trati se budou pohybovat obvykle 
čtyři vlaky za hodinu. Z toho dva zastávkové a dva rychlíky, 

které u nás nebudou zastavovat.
Cílem Kamenice, ale i Velkých Popovic a Týnce nad Sá-

zavou je, aby v každé z těchto větších obcí byla zastávka. To 
by umožnilo, aby lidé nemuseli sedat do auta a na zastávku 
se dostali pěšky nebo na kole. Ti vzdálenější pak místní hro-
madnou dopravou.

Množství zastávek ale zpomaluje provoz na trati a prodlu-
žuje jízdní dobu. Nakonec i prodražuje projekt. Proto budou 
vedeny ještě mnohé úvahy o tom, jak počet zastávek na 
našem úseku snížit.

Jedna z variant – původní – počítá jen se zastávkou nad 
Velkými Popovicemi, které ale není pro Kamenici tak atrak-
tivní. Stejně tak visí otazník nad umístěním zastávky v Týnci 
nad Sázavou.

Dalšími kroky bude dopracování přípravných prací firmou 
SUDOP tak, aby mohlo na podzim komise Ministerstva dopra-
vy rozhodnou o tom, jaké tři varianty boudou více rozpraco-
vány. Tyto varianty pak budou mezi sebou posuzovány podle 
více kritérií a když nedojde k prodlení, tak bychom mohli znát 
preferovanou variantu ke konci roku 2026. Následně by se 
vybraná trasa železnice měla promítnout do územních plánů, 
aby mohl pokračovat projekt. Tedy úkol na další roky.

Dnes je ale čas, kdy se můžeme k úvodním plánům vyja-
dřovat, ovlivňovat a zatím to nemá vliv na zpoždění příprav. 
Později to bude vždy horší.

Chci tedy vyzvat naše obyvatele, aby se vyslovili k tomuto 
projektu, a to ať na schůzi zastupitelstva nebo zaslaným 
e-mailem. Z dosavadního jednání je zřejmé, že trasa podvede 
pravděpodobně tam, kde k ní bude ten nejmenší odpor nebo 
kde na ní bude mezi obcemi a jejich obyvateli shoda. 

Pavel Čermák
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Nové srdce Ládví: Leto bistro 

V centru Ládví, v budově bývalého hostince, vzniklo nové bistro, které nabídne 
nejen skvělou kávu, občerstvení a zmrzlinu, ale i prostor pro mnohé komunitní 
aktivity. V rozhovoru s majitelkami Zuzanou Krykorkovou a Kamilou Novákovou 
se dozvíte, jaký je příběh tohoto projektu a jaké plány se rýsují do budoucna.

Bývalý přístavek a část hostince na 
rohu Letohradské a Benešovské uli-
ce jste přebudovaly na krásné, světlé 
a vzdušné bistro. Můžete se podělit 
o příběh, kde se vlastně ten nápad 
vzal?
Zuzana Krykorková: Obě zde v obci žije-
me a dlouho jsme uvažovaly nad tím, že 
by stálo za to něco v Ládví provozovat, 
protože tu není žádné místo, kde by se 
dalo jen tak posedět. Hodně nám takové 
místo chybělo, když byly naše děti men-
ší. Není kam si sednout po procházce, 
kde se občerstvit, sejít se s kamarády. 
Je tady samozřejmě Valnovka, ta je bez-
vadná, ale přece jen je to restaurace, 
a ne kavárna. Velmi jsme si přály tady 
podobné místo mít.
Kamila Nováková: Není tu prostor, který 
by žil. Přitom tady úžasně funguje osad-
ní výbor. Ten pořádá spoustu akcí, jsou 
skvěle zorganizované, udělá se občer-
stvení, napeče se, ale jsou to venkovní 
a nárazové záležitosti.
ZK: Když jsme se o tom s Kamilou zača-
ly zhruba před třemi lety bavit, ještě byla 
otevřená hospoda, konalo se tam pár 

akcí. Pak ale provoz ukončili, a když se 
různé události, třeba rozsvěcení vánoč-
ního stromečku nebo Mikuláš, konaly 
před zavřenou hospodou, působilo to 
smutně.
KN: Současně jsem si na těchto udá-
lostech všimla, že je v Ládví spousta 
lidí, které normálně nepotkáte, a to jen 
z toho důvodu, že neexistuje žádné mís-
to k setkávání. Ládví se v posledních 
letech hodně rozšířilo, přistěhovalo se 
sem dost rodin s dětmi.
ZK: Takže to vše byly impulzy. O reál-
ných obrysech jsme začaly mluvit v září 
2024 a v říjnu jsme oslovily majitele ob-
jektu.

Kdy jste začaly s rekonstrukcí?
KN: V únoru letošního roku.
ZK: Zhruba od toho října nám chvíli 
trvalo ujasnit si, kolik prostoru si bu-
deme pronajímat. Od začátku jsme ale 
věděly, že chceme péct vlastní koláče, 
sušenky nebo chléb, připravovat polév-
ky. Potřebovaly jsme tedy kuchyň. Vylili 
jsme podlahu s podlahovým topením, 
rekonstruovali okna,… Ten seznam by 

byl velmi dlouhý. Od února do teď jsme 
zde o víkendech a po zaměstnání pra-
covali s pomocí rodiny a známých. Ještě 
zde vidíme spoustu míst k vylepšení, ale 
od konce května už jsme mohly rozběh-
nout provoz.
KN: Chtěly bychom vyjádřit poděkování 
firmě, která budovu vlastní. Byli velmi 
vstřícní, dali nám důvěru a pomáhali 
nám. Stejně tak patří náš vděk obci, kte-
rá byla rovněž nakloněna tomuto plánu 
a pronajala nám prostor před bistrem, 
abychom mohly nabídnout i posezení 
venku.

A od pátku 23. května je už bistro 
otevřeno…
KN: Za ten první den, co jsme otevře-
ly [rozhovor se konal 24. 5., pozn. red.], 
jsme žasly, kolik je tady mladých lidí 
s rodinami a že jsou nadšení, že můžou 
někam přijít.

Co si můžeme v bistru Leto objednat 
k jídlu a pití?
ZK: Kávu odebíráme z malé rodinné pra-
žírny u italského Lago di Garda. Víno 
pochází z Mikulova a brzy nabídku rozší-
říme o rakouský Veltlín. Hosté se můžou 
těšit na sypané čaje, letní drinky jako 
Hugo Spritz nebo Margarita, a přede-
vším na sezónní domácí koláče, oblože-
né chleby. Obě máme velkou radost, že 
se nám podařilo domluvit kopečkovou 
zmrzlinu od pana Šabaty z Týnce nad 
Sázavou, jsme jeho velké fanynky, jeho 
zmrzlina je výborná.

Jaká je provozní doba bistra?
KN: Otevřeno máme od středy do so-
boty 10–18 hod., v neděli v 10–15 hod., 
v pondělí a úterý máme zavřeno.

Z prostoru kavárny nahlížíme do ve-
dlejší místnosti, kde je takový malý 
sál, klubovna, dejme tomu. Co se 
bude odehrát zde?
ZK: V době, kdy bude bistro otevřené, 
zde bude další posezení. Nebude tady 
sice vyloženě dětský koutek, ale jsou tu 
k dispozici jednoduché hračky, pastelky, 
aby se děti zabavily. Máme doma děti 
mladšího školního věku a říkaly jsme 
si, že pro tuhle věkovou kategorii bude 
super, když si sem přijdou zahrát šachy 
nebo deskovky. Dá se tu pohodlně roz-
valit na velkých sedacích pytlech. Místo 



8

Hohub Těptín: Od coworkingu po kroužky

Povídali jsme si s Martinem Mikešem, jedním ze zakladatelů komunitně-vzdě-
lávacího centra Hohub v budově těptínského hostince U Bernatů, o tom, co 
toto místo nabízí, jak funguje a jak ho může využít kdokoli z okolí.

Můžete nám představit Hohub? Co 
všechno u vás lidé najdou a k čemu 
jim prostor slouží?
Hohub jsme zamýšleli primárně jako ko-
munitní prostor pro rodiny s dětmi. Naše 
představa je taková, že si sem rodiče 
můžou zajít na kafe, zatímco jejich děti 
budou mít třeba kroužek nebo se budou 
věnovat nějaké jiné aktivitě. Máme tu 
několik zón. Ten hlavní prostor, hned 
u vstupu, je naše Kavárna, kde si můžete 
dát občerstvení a posedět. Hned vedle 
je pak oddělený Kowork – ten je určený 
výhradně pro dospělé. Chceme, aby tam 
lidé měli klid na práci, takže tam dětské 
aktivity neplánujeme. Je to ideální třeba 
i pro rodiče, kteří chtějí pracovat, zatím-
co jejich děti jsou na kroužku. Třetím klí-

čovým prostorem je velký sál - Klubovna. 
Ten teď projde rekonstrukcí a od září 
bude naplno sloužit pro organizované 
kroužky a další akce. O víkendech ho 
plánujeme ho pronajímat soukromým fir-
mám na workshopy nebo teambuildingy, 
ale především ho velmi rádi poskytneme 
i místním – ať už to budou dobrovolní ha-
siči, škola, školka nebo jiné lokální spolky 
a skupiny lidí. A když sál nebude zrovna 
pronajatý, budeme tam organizovat naše 
vlastní akce – třeba tematické večery, 
promítání, zajímavé diskuze, hackathony, 
konference, ale i sousedská setkání. 

Jaký je vlastně příběh za vznikem 
Hohubu?
Abych to vysvětlil, musím se vrátit trochu 

do minulosti. Jsem původně přírodově-
dec. Ve dvaadvaceti letech jsem se vydal 
do Kamerunu, kde jsem nakonec strávil 
deset let. Žili jsme tam ve velmi úzké 
komunitě, kde si lidé vzájemně pomáhali 
a sdíleli každodenní radosti i starosti. 
Jenže v roce 2018 jsme se odtamtud mu-
seli kvůli probíhající válce vrátit, situace 
začala být opravdu nebezpečná. A prá-
vě tenhle způsob společného života, to 
sdílení s lidmi, se kterými máte podobné 
hodnoty a zájmy, nám tady v Česku hod-
ně chyběl. Jsem přesvědčený, že je ne-
smírně důležité obklopovat se lidmi, na 
které se můžete spolehnout a se kterými 
si můžete navzájem pomáhat. V Těptí-
ně jsme měli kamarády, kteří tu žijí už 
dlouho. Začali jsme sem za nimi jezdit, 
Těptín se nám moc zalíbil, a tak jsme 
se sem nakonec s rodinou přestěhovali 
natrvalo. Brzy jsme zjistili, že lidé, kteří 
tu žijí, jsou opravdu přátelští a otevření, 
a ta atmosféra nás přesvědčila, že právě 
tady chceme nejen žít, ale i něco smys-
luplného vytvářet pro ostatní.

Jak rychle se vám podařilo prostor 
otevřít?
S majitelkami budovy jsme se potkali na 
začátku ledna tohoto roku. Představili 
jsme jim náš projekt a jim se moc zalíbil. 
Myslím, že čekaly na někoho, kdo přijde 
s konceptem, se kterým budou souznít a 
bude jim dávat smysl pro další využití to-
hohle historického prostoru. Hned jsme 
si plácli. Už 9. dubna jsme pak uspořádali 
takovou první neformální akci, takové 
symbolické rozloučení s původní po-
dobou hostince, a hned poté jsme se 

se nabízí i pro narozeninové oslavy.
KN: Po zavíračce nebo v ty dny, kdy 
bude běžně zavřeno, se nabízí prostor 
pro setkání osadního výboru nebo jiných 
spolků, stejně tak jako pro různá promí-
tání filmů, diskuze, přednášky, kurzy pro 
dospělé i pro děti, cvičení.

Jaká témata těch diskuzí a kurzů jsou 
Vám blízká?
ZK: Řekla bych, že ten záběr je široký. 
Rády bychom tu měly třeba workshop 
z gastronomického odvětví, ale zajíma-
jí nás hodně i politicko-kulturně-spo-
lečenské oblasti témat, nějaké hosty 
máme již přislíbené. Chtěly bychom 
pozvat filmaře, dokumentaristy,… To 

se ale všechno teprve bude usazovat. 
 
Je ještě něco, co byste chtěly vzkázat 
čtenářům?
KN: Určitě že jsme otevřeny návrhům, 
jsme ochotny zpracovat nápady, které 
přijdou zvnějšku od našich návštěvníků. 
Budeme se těšit na zpětnou vazbu.
ZK: Chceme hlavně, aby se u nás v bis-
tru cítili dobře. Před bistrem budou na-
trvalo lavice, které mohou lidé kdykoli 
využívat, prostor bude otevřený. Těšíme 
se na sousedy z celé Kamenice. Je pro 
nás velmi důležité, aby Ládví mělo ži-
voucí centrum a aby Ládeváci měli kam 
přijít a kde se setkávat.

red
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pustili do prvních úprav. 2. května jsme 
už slavnostně otevírali naši klubovou 
Kavárnu a Kowork veřejnosti.
Jak probíhala rekonstrukce a vyba-
vení?
Snažíme se využít co nejvíc to, co tady 
bylo. Fungovala tu hospoda, takže tu 
zůstalo spousta stolů a dalšího nábytku. 
Například tyhle stoly a židle, co tu vidíte, 
jsou desítky let staré – jen jsme je zbrou-
sili a nově natřeli. Jediné, co tu původně 
nebylo, je tenhle pult v kavárně; předtím 
tu stál klasický nerezový výčep. Většinu 
těchhle úprav si tu děláme víceméně 
sami – samozřejmě kromě odborných 
prací, jako jsou třeba okna. Ale zrovna 
tady v prostoru kavárenského koutku je 
to z velké části naše práce. Hodně nám 
taky pomohli sousedé, kteří nám něco 
darovali. Chtěli jsme hlavně, aby to tu 
vypadalo útulně a příjemně.

Jak funguje přístup do prostoru, je 
nutná registrace?
Co se týče přístupu, máme to nastavené 
tak, že na našich webovkách hohub.cz je 
možnost se zaregistrovat. Při registraci 
se každý seznámí s naším provozním řá-
dem a podmínkami. Samotná registrace 
je jednoduchá, spočívá v zadání e-mailu 
a jména. Je to hlavně pro naši společ-
nou ochranu a pro udržení příjemného 
prostředí. Určitě z toho nechceme dělat 
žádný exkluzivní podnik, jsme otevření 
všem, ale zároveň tu nechceme mít lidi, 
kteří by dělali nepořádek. Registrace 
jako taková zatím není zpoplatněná. Nej-
spíše od září pak zavedeme nějaký sym-
bolický měsíční členský poplatek, ale 
v tom bude zahrnutá třeba i káva, takže 
to člena ve výsledku vlastně nebude stát 
nic. Důležité je, že lidé můžou přijít i bez 
předchozí online registrace, a my jim 
tady na místě rádi všechno vysvětlíme 
a s registrací případně pomůžeme. Těší 
nás, že momentálně máme už kolem 
100 členů našeho klubu. Při té registraci 
si člověk také vybírá, jestli se hlásí jako 
firma, jednotlivec, nebo rodina, a může 
vyplnit krátký dotazník. Ten nám pak 
moc pomáhá pochopit, o co mají lidé 
zájem, abychom mohli naši nabídku co 
nejlépe přizpůsobit jejich potřebám.

Jak je to s týmem, jste na to sám?
Jsme dva zakladatelé, já a Zdeněk Sabe-
la. Když se nápad na Hohub začal rýso-
vat, oslovil jsem přátele a známé z okru-
hu našich rodin s otázkou, jestli by pro 
ně podobný prostor byl zajímavý a jestli 
by se třeba chtěli nějak podílet na jeho 

vzniku, chodu nebo dalších aktivitách. 
A ta odezva byla skvělá! Takže dnes nám 
řada z nich pomáhá například s fundra-
isingem nebo se sociálními sítěmi. Je 
to vlastně už teď taková širší komunita 
lidí, kteří projektu fandí a přikládají ruku 
k dílu. Máme whatsappovou skupinu, 
kde je už přes padesát lidí, a tam sdí-
líme nápady a organizujeme se. Zatím 
jsem tu v Hohubu v podstatě každý den, 
abychom všechno rozběhli. Snažíme se 
ale co nejvíce věcí řešit technologicky 
a automatizovat, co se dá.

Jaké jsou plány pro nabídku aktivit, 
zejména pro rodiny s dětmi? 
Momentálně máme otevřeno od pondělí 
do pátku, od 8:30 do 17:30, ale otevírací 
doba se často protáhne, když tu zrovna 
probíhá nějaká akce. Zatím je to takový 
pozvolný rozjezd. Hlavní nápor aktivit 
očekáváme od září, kdy se naplno roz-
jedou kroužky a další program v naší 
Klubovně. Program pak bude nejen pro 
děti, ale i pro seniory nebo maminky 
s dětmi. Máme v plánu i celogenerač-
ní kroužky, například výtvarný, kde se 
mohou potkávat různé věkové skupiny. 
A od září u nás také najde své zázemí 
domškolácká skupina, jejíž součástí jsou 
i naše děti.

Máte už domluvené konkrétní lektory 
a kroužky?
Ano, už teď máme zajištěných hodně 
zajímavých lektorů a lektorek. Co se týče 
konkrétní nabídky, tak máme domluvené 
například zdravotní cvičení, a to jak pro 
maminky s dětmi nebo těhotné, tak i pro 
seniory. Dále chystáme jógu, speciál-
ně zaměřenou pro maminky po porodu 
nebo obecně pro ženy. Pro nejmenší děti 
budeme mít smyslohraní. Velký zájem 
očekáváme o výtvarné kroužky vede-
né akademickým malířem, kde se děti 
budou moci věnovat kresbě či kerami-
ce. Plánujeme také AI a IT kroužky, a to 
jak pro děti, tak pro dospělé. Nebudou 
chybět ani pohybové kroužky pro děti 
ve věku 3-5 let a další sportovní aktivity. 
Kromě toho zvažujeme i doučování, pře-
devším matematiky, a možná zařadíme 
i workshopy rukodělných prací, jako je 
háčkování nebo vyšívání. Já osobně bych 
se rád věnoval i přírodovědným krouž-
kům, které by byly spojené s vycházkami 
do krásné okolní přírody, a láká mě i vy-
tvoření nějaké digitální naučné stezky. 
Podrobnější informace, včetně možnosti 
přihlašování, průběžně zveřejňujeme na 
našem webu.

Jak je to s jídlem a pitím?
Vlastní kuchyň zatím neprovozujeme, 
soustředíme se teď hlavně na rozjezd 
ostatních aktivit. Do budoucna bychom 
rádi nabídku rozšířili i o vařené jídlo, ale 
zatím, pokud bude potřeba občerstvení 
na větší akce, budeme využívat catering 
od osvědčených dodavatelů. Snažíme 
se nabízet hlavně produkty od lokálních 
dodavatelů – pivo máme například z re-
gionálního Černokosteleckého pivovaru 
a k tomu třeba skvělé domácí sirupy od 
jedné šikovné paní přímo z našeho okolí.

Plánujete i akce mimo kroužky?
Ano, určitě! Plánujeme například růz-
né ochutnávky – kávy, vína, nebo třeba 
piva od místních pivovarů.  Celý prostor 
můžeme pronajímat na různé soukro-
mé či firemní akce. Chceme tu pořádat 
i vlastní program, jako jsou debaty na 
zajímavá témata, diskuze nebo promítání 
filmů s následnou diskuzí. Pro děti máme 
v plánu třeba únikové hry a různé bojov-
ky, které se mohou odehrávat i venku 
v přírodě. A od příštího roku zvažujeme 
také organizaci příměstských táborů. 
Všechny aktuální informace o akcích 
a programu lidé vždy najdou na našich 
webových stránkách hohub.cz.

Co byste rád vzkázal lidem?
Snažíme se vytvořit prostor, který bude 
co nejvíce vyhovovat potřebám lidí tady 
z Těptína a okolí. Moc se mi líbí ten kon-
cept, na který jsem kdysi narazil – „třetí 
místo“. Má to být příjemný, neformální 
prostor pro setkávání, který není ani do-
mov, ani práce nebo škola. A přesně ta-
kový Hohub chceme mít – místo, kde se 
lidé cítí dobře, mohou se potkávat, sdílet 
zážitky, pracovat nebo se jen tak zastavit. 
Proto reagujeme na potřeby lidí, sbíráme 
jejich podněty a nápady, třeba v naší 
WhatsApp skupině nebo přes dotazník, 
který lidé vyplňují při registraci. Stále 
také hledáme další lektory a lidi, kteří by 
se chtěli zapojit. Takže pokud někdo umí 
vést zajímavý kroužek, workshop – ať už 
je to něco přírodovědného, technického, 
sportovního, nebo třeba doučování – 
a chtěl by u nás působit, ať se nám ozve. 
Chceme tenhle nádherný dům, který má 
takovou historii, naplnit životem. Byla by 
obrovská škoda, kdyby zůstal nevyužitý. 
Takže se na všechny moc těšíme, ať už 
přijdou na kávu, pracovat do Kowor-
ku, nebo na některou z našich akcí či 
kroužků. Přijďte se podívat a staňte se 
součástí komunity Hohubu! 

 red
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Otevření nové vývařovny na Ládví

Nově otevřená vývařovna pečovatelské služby Zajdovka 
nabízí rozvoz obědů připravovaných z čerstvých a kvalit-
ních surovin, které jsou určeny nejen seniorům, ale i pro 
širší veřejnost.

Gratulujeme k otevření vývařovny! Co všechno mohou 
zákazníci u Vás ochutnat a kdo je Vaší hlavní cílovou 
skupinou?
Děkujeme! Naší hlavní misí je připravovat skvělé jídlo z kvalit-
ních a čerstvých surovin pro každého. Naším cílem je nabíd-
nout poctivou kuchyni nejen seniorům, kteří ocení teplý oběd, 
ale i široké veřejnosti a firmám. Na každodenním menu najdete 
jak tradiční česká jídla, tak i lehčí pokrmy pro ty, kteří mají rádi 
pestrost. A pro firmy máme nabídku obědů, které doručíme 
přímo do kanceláře. Je to praktické, rychlé a hlavně chutné!

Co bylo impulzem pro otevření Vaší vývařovny? Vím, že 
jste začínali právě s rozvozem obědů pro seniory – co 
vás vedlo k tomu, že jste se rozhodli vařit jídlo sami?
Vše začalo vlastně velmi jednoduše – zjistili jsme, že v naší 
obci je velká potřeba kvalitního a dostupného jídla pro seniory. 
Mnozí z nich mají omezené možnosti připravit si jídlo doma 
nebo si zajít do restaurace, a tak jsme se rozhodli nabídnout 
jim praktickou službu – rozvoz obědů. To byl náš první krok. 
A postupně jsme si uvědomili, že to, co senioři potřebují, není 
jen dovoz jídla, ale skutečně kvalitní domácí strava, která jim 
dodá energii a zároveň je zdravá.
Zpočátku jsme rozváželi jídlo od jiných dodavatelů, ale brzy 
jsme zjistili, že nejlepší cestou, jak garantovat kvalitu a čers-
tvost, je začít vařit jídla sami. Tak jsme se rozhodli otevřít vlastní 
vývařovnu, kde si vše připravujeme s láskou a péčí. Důležitost 
této služby pro seniory je obrovská – nejenže jim ušetříme 
čas a námahu, ale především jim zajišťujeme, že dostanou to 
nejlepší jídlo, které je podpoří ve zdraví. A to nás motivovalo 
k tomu, abychom se do toho pustili naplno a nabídli tuto službu 
nejen seniorům, ale i dalším obyvatelům a firmám v naší obci.

Jaké pokrmy najdou zákazníci na Vašem menu? Měníte 
ho každý den?
Každý den máme nové menu, aby si naši zákazníci mohli 
užít různé chutě. Můžete se těšit na polévky jako vývar nebo 
gulášovku, ale i na hlavní chody jako svíčkovou, vepřo knedlo 
zelo nebo třeba kuřecí maso na zelenině. Chceme, aby si 

u nás každý našel něco, co mu chutná – od klasiky až po 
něco lehčího, co nezahlcuje žaludek. A nebojte, že byste se 
někdy nudili – naše nabídka se pravidelně obměňuje, takže 
nikdy nebudete mít pocit, že se opakujeme.

Co pro Vás znamená možnost doručení až domů nebo 
do firmy? A co vše je součástí tohoto servisu?
Doručení je pro nás klíčová služba, protože víme, jak cenný 
je čas. Ať už jste doma, v práci, nebo třeba na chalupě, jídlo 
Vám doručíme přímo tam, kde ho potřebujete. To znamená 
žádné vaření, žádné chození do restaurace – jednoduše ob-
jednáte a my Vám jídlo přivezeme až k Vám. A je to opravdu 
pohodlné. Pokud si objednáte nad určitou částku, dovoz je 
zdarma. A pokud máte menší objednávku, cena za dovoz je 
stále velmi příznivá.

Jak tedy funguje proces objednávky? Co všechno potře-
bujeme vědět, než si jídlo objednáme?
Je to opravdu jednoduché! Stačí zavolat nebo využít náš web, 
kde si můžete prohlédnout aktuální menu a vybrat si jídlo, 
které vám nejvíce chutná. Pak už jen zavoláte, kdy a kam 
chcete objednávku doručit.

Jak je to s cenou obědů a dovozu? Může si Váš oběd 
dovolit každý a jaká je cena za dovoz?
Naše ceny jsou velmi přívětivé a chceme, aby si kvalitní oběd 
mohl dovolit opravdu každý. Hlavní chod a polévka Vás vyjdou 
už od 135 Kč, což považujeme za skvělé a výhodné, obzvlášť 
pokud vezmeme v úvahu kvalitu surovin, které používáme. 
Co se týče dovozu, je to velmi jednoduché – pro objednávky 
nad určitou částku je dovoz zcela zdarma. Pokud si objed-
náte menší množství, cena za dovoz je stále velmi rozumná 
a rozhodně to neovlivní celkovou cenu oběda. Chceme, aby 
naše jídlo bylo nejen kvalitní, ale i dostupné pro všechny, bez 
zbytečných poplatků navíc.
Obec Kamenice navíc seniorům a zdravotně znevýhodně-
ným občanům s trvalým pobytem v obci na dopravu obědů 
přispívá.

Jaké novinky nebo plány máte do budoucna? Chystáte 
nějaké speciální akce?
Určitě! Do budoucna plánujeme nejen rozšíření nabídky 
o nové speciality, ale také různé tematické týdny, jako na-
příklad italský týden nebo týden zdravého stravování. Chtěli 
bychom se také více zaměřit na firemní obědy a rozšířit naši 
nabídku na pravidelné doručení obědů pro firmy. A chystáme 
spoustu akcí, které naše zákazníky potěší – například slevy 
pro stálé zákazníky nebo dárkové poukázky.

Na závěr, co byste chtěli vzkázat čtenářům našeho zpra-
vodaje, kteří ještě nevyzkoušeli Vaši vývařovnu?
Pokud jste ještě naši vývařovnu nevyzkoušeli, určitě to na-
pravte! Nabízíme nejen skvělá jídla, ale i pohodlí, které jinde 
nenajdete. Naše pokrmy jsou připravovány s láskou a péčí 
a my jsme přesvědčeni, že vás nezklameme. Ať už chcete 
chutné jídlo pro sebe nebo pro celou firmu, my Vám je přive-
zeme až k Vám. Tak co, necháte se rozmazlovat?

Rozhovor vedla Kateřina Kottasová
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Nová programová řada bude plná 
překvapení, inspirací a chvílí, které 
si užijete sami nebo se svými blízkými 
a přáteli. Budeme Vás bavit, inspiro-
vat a nabídneme Vám kulturní prožit-
ky, na které se nezapomíná.

Na co se můžete těšit?
• premiéry a zajímavé inscenace
• skvělé hosty a divadelní soubory, které 

přivezou čerstvé a inspirativní projekty
• koncerty, workshopy a kreativní akce, 

kde se můžete zapojit a být součástí 
dění

• programy pro děti i dospělé, protože 
kultura je pro každého

Vybrané podzimní události jsme již dali 
do prodeje, další jsou naplánované a po-
stupně je budeme přidávat. U některých 
zimních a jarních termínů 2026 může-
me prozradit termíny, abyste věděli, že 
si nemáte nic plánovat. Třeba 9. ledna 
2026 nás čeká super mejdan s kape-
lou Tři sestry, 21. února Reprezentační 
ples obce Kamenice, 13. března rockový 
koncert AC/CZ, v dubnu pak divadelní 
Velké lásky v malém hotelu s Lukášem 
Vaculíkem nebo Festival autorského 
divadla. Velké koncerty zatím nemají 
přesný termín.

Sledujte web www.kckamenice.cz nebo 
náš Facebook facebook.cz/kckamenice 

Kulturní sezóna 2025/2026: 
Čas pro společné zážitky!

 Zažijte legendu poetického folku na 
vlastní oči. Do Kamenice se vrací Karel 
Plíhal s doprovodem kytaristy Petra Fialy 
a písničky, které za ta léta u posluchačů 
zdomácněly, proloží básničkami, které 
neustále přibývají. Těšit se můžete na 
prodej CD a autogramiádu. Pořad není 
vhodný pro děti do dvanácti let.

termín: 11. 9. 2025, 19:30
místo: Kulturní centrum Kamenice
cena: 350–450 Kč
délka koncertu: 140 min. s přestávkou
vstupenky: KC Kamenice 
www.goout.cz 

Frank je světem unavený univerzitní 
profesor, který ztratil vášeň pro výuku 
a občas dokonce chodí před studenty 
v podroušeném stavu. Prostořeká ka-
deřnice Rita touží změnit od základů svůj 
život, vymanit se z všedních stereotypů 
svého prostředí, a proto se přihlásí k 
dálkovému studiu literatury. Její setkání 
s Frankem se zpočátku jeví jako střet 
dvou naprosto odlišných světů. Jak od-
lišné jsou? A kolik jsme ochotni zaplatit 
za sebeúctu?

 Po několika letech se Kamenice opět 
stane zastávkou v koncertní šňůře po-
pulární zpěvačky, která tentokrát přijede 
nejen s kapelou, ale i smyčcovým triem.

Aneta v roce 2024 oslavila 20 let, 
které zasvětila své cestě za hudebním 
snem – vydala kompilaci Zázračná pís-
ně krajina 20 LET, nový singl Zázračná 
písně krajina a s kapelou a smyčcovým 
triem slavila celý rok na turné. Během 
svého putování hudební krajinou nikdy 
neztratila samu sebe a její touha po au-
tenticitě ji přinutila vybrat si těžší cestu 
a stát se nejen zpěvačkou a hudebni-
cí, ale také autorkou. Po završení oslav 
vstupuje do další hudební etapy a se 
svými milovanými muzikanty vyráží na 
festivaly, slavnosti a koncerty po krás-
ných místech naší milované domoviny.

termín: 9. 10. 2025, 19:30
místo: Kulturní centrum Kamenice
cena: 690–990 Kč
délka koncertu: 105 minut bez pře-

stávky
vstupenky: KC Kamenice, 
www.goout.cz, 
www.qrticket.cz

Aneta Langerová - 
Zázračná písně krajina

Hodiny s Ritou - novinka 
roku 2025

Karel Plíhal - recitál
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hrají: Kateřina Marie Fialová, 
Vasil Fridrich

termín: 25. 9. 2025, 19:30
místo: Kulturní centrum Kamenice
cena: 450–590 Kč
délka představení: 140 minut s pře-

stávkou
vstupenky: KC Kamenice, 
www.goout.cz

  Tři nejlepší přátelé řeší na výjezdu 
zásadní životní situace. A probrat dosa-
vadní a budoucí život – to chce pořád-
nou dávku odvahy. Jedním z hlavních 
témat jsou samozřejmě ženy, vyrovnávají 
se účty na osobní rovině, a tak se místy 
přátelství ocitá na velmi tenkém ledě. 
Kdo komu co dluží? Jde jenom o pení-
ze? Série upřímných zpovědí dokazuje, 
že mužský svět je nevyzpytatelný. O 
to více, když se prolíná s tím ženským. 
I přesto, že pánové jsou experty na ženy, 
evidentně nerozumí ani sami sobě.

hrají:  Jiří Hána, Martin Kubačák, 
Adam Vacula

termín: 16. 10. 2025, 19:30
místo: Kulturní centrum Kamenice
cena: 450–590 Kč
délka představení: 120 minut s pře-

stávkou
vstupenky :  KC Kamenice, 

www.goout.cz

 Letos si připomínáme čtyři význam-
ná výročí spojená s obcí Kamenice 
a dvěma mimořádnými osobnostmi – 
Přemyslem Pittrem a Olgou Fierzovou. 
V červnu je veřejnosti přiblížíme hned 
třemi akcemi: výstavou v Kulturním cen-
tru Kamenice (vernisáž 4. 6. 2025, 19:30), 
happeningem v parčíku ve Štiříně (12. 6. 
2025, 19:30) a instalací na panelech na 
Ringhofferově náměstí u Billy. Bližší in-
formace najdete v pozvánce a také na 
webu www.kckamenice.cz.

Na podzim pak chystáme instalaci 
nového symbolu věnovanému Přemy-
slu Pittrovi a Olze Fierzové. Vzhledem 
k tomu, že pamětní deska se jménem 
Přemysla Pittra umístěná na nádvoří 
zámku Štiřín není v současnosti přístup-

Účet - jedinečná 
francouzská komedie

Čtyři výročí významná 
pro Kamenici

ná veřejnosti, je naší snahou iniciovat 
návrh na vznik nového pietního místa. 
Cílem je umístit v parčíku ve Štiříně – 
který ponese jejich jména – pamětní 
kámen s textem připomínajícím jejich 
záslužnou práci během poválečné „Akce 
zámky“. Po schválení záměru Zastupitel-
stvem obce Kamenice vznikne veřejná 
sbírka na realizaci památníku, o jejímž 
spuštění Vás budeme včas informovat, 
stejně tak i o přesném termínu jeho slav-
nostního odhalení.

Projekt připravují Spolek KAMENIC-
KO s Kulturním centrem Kamenice za 
podpory obce Kamenice, Archivu Pře-
mysla Pittra a Olgy Fierzové při Národ-
ním pedagogickém muzeu a knihovně 
J. A. Komenského a ve spolupráci se 
ZUŠ Velké Popovice a Kamenickým pě-
veckým sborem.

    K

Spolek KAMENICKO si dovoluje připomenout všem zájemcům o historii

ČTYŘI VÝROČÍ VÝZNAMNÁ PRO KAMENICI
Letos uplyne 130 let od narození pedagoga a křesťanského humanisty Přemysla 
Pi� ra a 125 let od narození a 35 let od úmr�  jeho blízké spolupracovnice Olgy 
Fierzové. Na zámcích v Kamenici a blízkém okolí pomohli v návratu do poválečné-
ho života židovským, českým i německým dětem v rámci akce Zámky, která začala 
před 80 lety. Přijďte pomoci nezapomenout.

EVROPSKÝ HUMANISTA PŘEMYSL PITTER                                                             
(VERNISÁŽ VÝSTAVY)

     KDY?  Ve středu 4. června 2025 v 19:30 hod. 
     KDE?  KC KAMENICE

MILUJTE SVÉ NEPŘÁTELE - ODKAZ PŘEMYSLA PITTRA A OLGY FIERZOVÉ        
(HAPPENING)

     KDY?  Ve čtvrtek 12. června 2025 v 19:30 hod. 
     KDE?  Parčík ve Š� říně u autobusové zastávky

Těšit se můžete na ukázky z knihy Olgy Fierzové Dětské osudy z doby poválečné 
v podání žáků ZUŠ Velké Popovice, na dokumentární fi lm o Přemyslu Pi� rovi, na  
instrumentální skladby v podání žáků ZUŠ Velké Popovice a písně z repertoáru 
Osvobozeného divadla v podání Kamenického pěveckého sboru. 

     Počet míst k parkování ve Š� říně je omezen, zkuste přijít pěšky. 
     Spolek KAMENICKO děkuje za spolupráci KC Kamenice, ZUŠ Velké Popovice      

a Kamenickému pěveckému sboru.
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Jaro se probudilo v plné síle, slunce 
hřálo – prostě ideální čas na jednu z nej-
oblíbenějších tradic roku. Od pozdního 

Květnová kavárnička se nesla v duchu 
tématu zdraví a kromě tradičně příjemné 
kulisy jsme opět přivítali zajímavého hos-
ta: tentokrát PharmDr. Lucii Nedopilovou 
z kamenické lékárny U bílého lva.

Diskuze se zaměřila na to, jak zvlá-
dat teplé počasí s lehkostí – od důleži-
tosti pravidelného pitného režimu, přes 
vhodnou stravu, ochranu před sluníč-
kem a bodavým hmyzem, užívání léků 
a doplňků stravy až po tipy na letní ak-
tivity, které podporují duševní i tělesnou 
pohodu. Všichni se zapojili, sdíleli své 
zkušenosti a odnesli si praktické rady, 
jak si užít léto bez zbytečných zdravot-
ních komplikací.

Vůně čerstvě uvařené kávy od Včera 
Upraženo – Pražírna Kamenice a domá-
cí moučníky navodily příjemnou atmo-
sféru, která přímo vybízela ke klidnému 
posezení a přátelskému rozhovoru.

Opět se ukázalo, že v  kavárničce 
nejde jen o informace, ale především 
o přijetí, naslouchání a možnost být spo-
lu. Děkujeme všem, kdo dorazili, a už 
nyní se těšíme na zářijové setkání, kte-
ré přinese další zajímavé téma a klidné 
a bezpečné prostředí, které si všichni tak 
oblíbili.     

Kateřina Kottasová, Jakub Hritz                     

odpoledne se Dvorská niva plnila smí-
chem a nadšením. Děti se samy nebo 
se svými rodiči vydaly na dobrodruž-
nou hru po stopách tajemné čaroděj-
nice a plnily hravé úkoly. Kdo nechtěl 
hrát, mohl se zapojit do volné zábavy 
– nechyběla totiž soutěž o nejhezčí ča-
rodějnici s řadou originálních masek, 
kouzelnických klobouků, špičatých nosů 
a roztodivných košťat a porota měla těž-
ké rozhodování.

Jak slunce klesalo k obzoru, rozho-
řela se tradiční vatra, začaly se opékat 
buřty, vonělo dřevo a vše podmalovala 
hudba. O tu se letos postaraly Kamelot 
Tribute a country kapela BUGR z Týnce 
nad Sázavou, které svým vystoupením 
potěšily fanoušky české klasiky a při-
táhly pozornost i těch, kteří si jen přišli 
poslechnout dobrou muziku.

Večerní část se nesla v duchu mys-
tické noci – mihotající plameny, šumění 
lesa a tajuplná atmosféra přinesly trochu 
magie i romantiky. Dospělí si užívali po-
sezení u ohně, zatímco děti s čelovkami 
a mobily hledaly při bojovce písmena do 
čarodějnické tajenky.

Čarodějnice v sobě spojily pohodu, 
radost i zvyky a staly se nejen oslavou 
přírody a jara, ale i krásným setkáním 
lidí, kteří si chtěli užít slunečný den, teplo 
ohně, trochu té kouzelné zábavy a pře-
devším – být spolu.

Jakub Hritz

Roztleskávačky z celé České repub-
liky prožívají každé jaro náročné sou-
těžní období a nejinak je tomu u dívek 
z  heer Academy Kamenice. Zúčastnily 
se soutěží v Praze, Teplicích i Pardubi-
cích a jsme moc rády, že po dlouhých 
hodinách v tělocvičně se nám zúročilo 

Cheer Academy slaví 
úspěchy na turnajích

Čarodějnická noc her, 
hudby a mystiky

Kavárnička bezpečí: 
tipy, jak pečovat o zdraví 
nejen v létě

Zveme milovníky turistiky, přírody 
i pohádek na tradiční pochod společen-
ství obcí Ladův kraj. Osmnáctý ročník 
proběhne v sobotu 7. června a nabídne 
spoustu zážitků pro malé i velké.

Na cestu se vydáme z Hrusic, rodiště 
Josefa Lady a kocoura Mikeše, pokra-
čovat budeme krásnou krajinou přes 
Mnichovice, Struhařov, Klokočnou, Te-
hov, Světice, Říčany a Strašín do cíle 
v Mukařově. Cestou na nás čekají nejen 
informační tabule s příběhy ze života 
slavného kocourka, ale také zábavné 
úkoly a občerstvení.
Stanoviště na trase:
• Hrusice - START 25 km, 9:00-10:00, 

registrace
• Mnichovice, infocentrum, 9:30-12:00, 

úkoly pro děti
• Struhařov, Hliněný rybník - START  

15 km, 10:30-13:00, registrace
• Klokočná, hostinec, 11:00-13:30, ob-

čerstvení
• Tehov, knihovna, 11:30-14:00, občers-

tvení, úkoly pro děti
• Světice, hájovna - START 10 km, 

12:00-14:30 registrace, občerstvení
• Říčany, Lesní posilovna, 12:30-15:00, 

úkoly pro děti
• Strašín, hřiště, 13:00-15:30
• Mukařov, kostel, 13:30-16:30
Mukařov, Pomník kocoura Mikeše, 
14:00–18:00 – cíl pochodu a doprovodný 
program
Na každém stanovišti získáte razítka 
a čekají na Vás aktivity pro děti i do-
spělé. A to není všechno! V Hrusicích 
bude v rámci akce celé dopoledne pro-
bíhat minipochod Pohádkové Hrusice a 
navštívit můžete památník Josefa Lady 
a jeho dcery Aleny.
Kartu pochodníka zakoupíte při regist-
raci za 100 Kč, děti a důchodci neplatí.
Prožijte s námi den na čerstvém vzdu-
chu, poznejte kouzelná místa Ladova 
kraje a prožijte dobrodružství s Mike-
šem! Těšíme se na Vás v sobotu 7. červ-
na!  Jakub Hritz, Erika Michalička

Vydejte se s námi na 
pochod Cestou kocoura 
Mikeše!

veškeré úsilí.
Pink ladies přivezly z Pardubic zlato, 

Stone girls stříbro a z Prahy pak zlato. 
I nejmladší holčičky už teď také ví, jaké to 
je stát před plnou halou diváků, být ner-
vózní a snažit se nic nepokazit. Všechny 
to zvládly na jedničku. Holky, díky, máme 
z vás velkou radost.

trenérky Cheer Academy Kamenice
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11. 6. 2025, divadlo: od 17:00, kde: v Chaloupce, ul. K Čistič-
ce č. 1863, Kamenice, doporučené vstupné: 50 Kč/osoba

Novinky a pozvánky kamenické knihovny

Červnové knižní novinky  
Pro dospělé
• Letnice (Miroslav Hlaučo) 
• Komu to prospívá 1. Boží mlýny 2. (Pavel Hrdlička) 
• Jizvy plné beznaděje (Stefan Anhem) 
• Můj bratr (Karin Smirnoff) 
• Meluzína (Jarmila Stráníková) 
• Upálené (C.J. Tudor) 
• Křivý pluh (Vieira Junior Itamar) 
• Jednoho prosincového večera (Delphine de Vigan) 
• Království za džbán 1. Meč a pergamen (Jiří 

Dobrylovský) 
• Až na ten konec dobrý (Pavel Tomeš) 

Pro děti
• Letiště (Andrea Erne) 
• Stitch – 7 pohádek na dobrou noc (kolektiv) 
• Já jsem drak (Sabina Hanh)
• Isabela a žluté útesy 2. (Ivana Peroutková) 
• Deník malého Minecrafťáka (Cube Kid)
• Odvážná Vaiana. Legenda o konci světa (kolektiv) 
• Dobrodružství pana Wellingtona (Hana 

Bergmannová Klímová) 
• Hora moudrosti (Mojo Graffi) 
• Sliz (David Walliams) 
• Barabizna (Lucia Hlavinková) 
• Sága rosu Křídloprachů. Na břehu temného moře 

temnoty (Andrew Peterson) 

Tipy na novinky ze světa e-knih, které si můžete 
zdarma zapůjčit z našeho online katalogu: 
Gerthruda (Marie Jakoubková), Vzácná výsada 
(Adrienne Basso), Noční agent (Matthew Qiurk), 
Na vlastní oči. Příběh válečného Kyjeva (Ilja 
Penomarenko), Divoká jízda (Lauren Blakely), 
Stodolovi. Manželé smrti (Štefan Horák), Hudbu 
vidím barevně (Patrik Banga), Případ dvakrát mrtvé 
dámy (Václav Gruber) a mnoho dalších

Zvláštní? Ale je to tak. Stovky audioknih najdete nyní v on-
line katalogu knihovny. Máte tak více možností a způsobů, 
jak knihy „číst“. Zvolit klasickou tištěnou verzi, v elektronické 
podobě v podobách e-knih, e-audioknih nebo vzájemně 
všechny možnosti kombinovat.

Novou službu jsme mohli spustit díky finanční podpoře 
Ministerstva kultury, odboru umění, literatury a knihoven 
a získání dotace z programu VISK3 pro rok 2025. Dotace 
nám umožní transformovat knihovnu na vyšší úroveň přede-
vším v poskytování služeb multimediálního charakteru. Věří-
me, že službou potěšíme nejen fanoušky elektronických knih, 
ale i ty, kteří měli v říjnovém průzkumu knihovny o ni zájem.

Co jsou e-audioknihy?
Jsou knihy v elektronické podobě, kde zvukovou nahrávku 

mluveného slova, vycházející z původně tištěné verze, si stáh-
nete do vlastního čtecího zařízení a můžete se zaposlouchat 
do příběhu, který jste si zvolili.

Jak vyplývá z různých průzkumů, důvodů, proč audioknihy 
poslouchat, může být hned několik. Potíže se zrakem, dys- 
lexie, nedostatek času – knihu můžete poslouchat a fyzicky 
vám nepřekáží v ruce u jiné činnosti, dostupnost – nestíháte 
klasickou výpůjčku v knihovně a ta, o kterou máte zájem, je 
zrovna půjčená, v neposlední řadě pak větší výběr titulů. 

Mobilní telefon nebo tablet nosí dnes u sebe většina z Vás. 
Stažení e-audioknihy Vám zabere pár minut. Stáhnete si ji 

rychle, zdarma a legálně.
Podrobnější informace jak si e-audioknihy vypůjčit, najdete 

na stránkách kckamenice.cz/ rozbalením záložky Knihov-
na a dále e-audioknihy. Případně Vám poradíme na místě 
v knihovně.

Dagmar Walachová, knihovna

V červnu se můžete těšit na pohádku spisovatele Františka 
Hrubína O bílé laňce. Divadélko Loutky v lese tento příběh 
odehraje v kouzelném prostředí malebné chaloupky nedaleko 

Pohádkování s knihovnou: O bílé laňce

Čtěte knihy ušima!



Zásahy těptínských hasičů: Zase tu něco houká

Koncem dubna a na začátku května 
jsme měli napilno. 17. dubna vyjela naše 
jednotka k odstranění stromu z komuni-
kace. 23. dubna jsme opět jeli na tech-
nickou pomoc. Tentokrát jsme pomáhali 
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ZZS s transportem pacienta.
Ani čarodějnice jsme neoslavili bez 

výjezdu. Zábava byla v plném proudu 
a chystalo se zapálení hranice. V tom 
přišel poplach. Pomoc PČR při pátrání 
po ztracené osobě  Většina členů jed-
notky tedy vyrazila do hasičárny. Krátce 
po příjezdu na místo zásahu jsme se do-
zvěděli, že se osoba už pravděpodobně 
našla. Po potvrzení jsme se mohli vrátit 
zpět na základnu.

Hned 2. května jsme už zase hou-
kali. Tentokrát jsme jeli k požáru rákosí 
a louky. Událost jsme vyřešili a vrátili se 
domů. Doplnili jsme vodu v cisterně i ha-
dice a doufali jsme, že teď už bude klid.

5. května se nám opět rozezvučel 
poplach v mobilech. Jednalo se o po-
žár seníku v Petříkově. K události jsme 
vyjeli ve 14:15 hod. Členové jednotky se 
domů vrátili v sedm hodin ráno druhé-
ho dne. Na místě však zasahovaly další 
jednotky až do večerních hodin. Tento 
zásah probíhal v dýchací technice a byl 
velmi náročný. Nepříjemný dým byl vi-
dět i cítit i v širokém okolí. Jelikož jsme 
měli oblečení, auta i ostatní použité věci 
kontaminovány zplodinami hoření, pustili 

Kulturního centra. Král s královnou usilovně toužili po dítěti. 
Jednou jim žabka z tůňky předpoví, že budou mít dceru, která 
jim přinese nejen velkou radost, ale i trápení. Podle kletby 
do jejích osmnácti let na dívenku nesmí dopadnout sluneční 
paprsek. Pokud Vás zajímá, jak se příběh odvíjí dál a jestli 
se najde mládenec, který princeznu ze zlé kletby vysvobodí, 
přijďte k nám na pohádku a vše se dozvíte. Divadélko je určené 

Hasiči Těptín a Osadní výbor zahájili jaro 5. dubna v sobotu 
brigádou, jarním úklidem – ,,Čistý Ladův kraj“. Přes malou 
účast všem zúčastněným děkujeme. Dětské hřiště, okolí ob-
jektu kapličky sv. Jana a veřejný prostor kolem obchodu trochu 
prokoukl. 30. dubna naši hasiči opět nezklamali a přichystali 
si velkou májku, kterou za přítomnosti veřejnosti slavnostně 
vztyčili před obchodem v Těptíně. Tato tradice se každoročně 
dodržuje již hodně let. Strom daruje také každoročně pan Josef 
Skružný – Pepo, děkujeme! Po této akci se přítomné děti s ro-
diči odebraly na hřiště, kde měli naši pilní hasiči připravenou 
hranici s čarodějnicí. Naše hasičské mámy paní Švarcová 
a Pešková měly pro malé, dětské hasiče přichystané soutěže 
a hry a ti, co vydrželi, se dočkali zapálení hranice a upálení 
naší čarodějnice, kterou vyrobili naši malí hasiči. Čekání na 
vzplanutí vatry si přítomní mohli zpříjemnit dobrým pivkem, 
vínkem či chutnou klobáskou. Občerstvení přichystali též 
hasiči a osadní výbor. Všem, kteří se podíleli na těchto akcích 
patří velké poděkování. A děkujeme všem Těptíňákům i lidem 
z okolí, že přišli a akce se zdařila.

Za Osadní výbor Iveta Pešková

pro menší děti s rodiči. Doporučujeme rezervaci místa tele-
fonicky na 773 304 252, 737 258 291, písemně na knihovna@
kamenice.cz nebo osobně v knihovně. 

Podrobnější informace najdete na www.kckamenice.cz 
nebo v knihovně. 

Těšíme se na Vaši účast!                  
Dagmar Walachová, knihovna

jsme se druhý den odpoledne do praní 
a očisty všeho.

8. května bylo dopráno a dosušeno 
a my už zase jeli pomoct. Tentokrát nás 
PČR prosila o pomoc s pátráním po 
ztracené osobě. Osobu se nám povedlo 
asi po dvou hodinách nalézt v pořádku. 
U loučení jsme doufali, že bude už chvíli 
klid.

Druhý den v poledne 9. května jsme 
se už zase sbíhali do hasičárny. Byl vy-
hlášen požární poplach nízké budovy. 
Jeli jsme hasit dům do Studeného. Ten-
to zásah probíhal v dýchací technice. 
Domů jsme se vrátili v sedm hodin večer. 
Téměř čisté oblečení, které jsme si v po-
ledne oblékli, bylo opět na praní.

Jak vidíte, naše činnost je různorodá, 
fyzicky náročná a časově hodně nepřed-
vídatelná. U většiny zásahů však nejsme 
sami, ale spolupracujeme i s okolními 
jednotkami. Pokud uslyšíte sirénu, věřte, 
že jedeme někam na pomoc, a pokud nic 
neslyšíte, je to dobře.

Za Jednotku sboru dobrovolných 
hasičů Těptín  

Barbora Prošková

Jarní úklid v Těptíně
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  V pondělí 5. května proběhl v naší Mateřské škole zápis 
k předškolnímu vzdělávání pro školní rok 2025/2026. Vzhle-
dem k omezené kapacitě MŠ jsme mohli přijmout pouze 
28 dětí. O zápis byl, jako vždy, velký zájem a děkujeme všem 
rodičům za projevenou důvěru. Těšíme se na nové školáčky, 
kteří od září nastoupí do naší školky. Věříme, že se u nás budou 
cítit spokojeně a bezpečně a školka se pro ně stane místem 
radosti, objevování a nových kamarádů.

Ve čtvrtek 15. května se celá školka vydala na pěší výlet 
k Ringhofferově hrobce. Cestou jsme si připomněli pravidla 
silničního provozu, pozorovali jsme kachny na Hamerském 
rybníku a koně, kteří si spolu hráli.

V úterý 20. května jsme s dětmi vyrazili na dopolední pěší 
výlet na Ládví. Počasí nám přálo a celou cestu nás provázela 
dobrá nálada. Cílem výletu bylo navštívit nejen domácí zvířát-
ka, jako ovečky a kravičky, ale i jejich mláďátka. Tímto bychom 
chtěli poděkovat p. Hladíkovi za  možnost zvířátka navštívit.

V úterý 27. května jsme se s dětmi vydali na výlet do zábav-
ně-naučného parku DINOLIFE, který se stal doslova bránou 
do pravěku. Hned po příjezdu nás přivítali obrovští dinosauři, 
kteří se pohybovali, vydávali zvuky a všichni byli opravdu jako 
živí. Největší úspěch měla samozřejmě herní zóna, kde si děti 
mohly osedlat jezdící dinosaury.

V pátek 30. května se v naší MŠ konal ,,Den dětí“. Celý 
den byl věnovaný hlavně dětem, jejich radosti, hrám, pohybu 
a smíchu. Na školní zahradě na děti čekalo několik zábavných 
stanovišť – hod na cíl, slalom, překážková dráha a spousta 
dalších her. Za splnění úkolů děti dostávaly razítka. Celý den 
se vydařil na jedničku.

Nyní se již těšíme na měsíc červen, kdy nás čeká zahradní 
slavnost, ale o tom až příště.  

 za MŠ Kamenice
učitelky Hana Hrdličková a Petra Tamele

Zprávy ze základních škol

25. dubna 2025, na Den Země, jsme 
vyrazili do Jihlavy. V autobuse jsme si 
hodně povídali, takže cesta utekla rych-
le. U ZOO jsme byli brzy, ale paní po-
kladní se nad námi slitovala a pustila 
nás na prohlídku o půl hodinu dříve, než 
byla otevírací doba. Přestože celou dobu 
pršelo, většina zvířat byla venku. Nejví-
ce nás zaujaly surikaty, makak, protože 
vypadal jako Grinch, zebry, krokodýli, 
žirafy a hroši. Potom jsme popojeli do 
centra města, kde jsme měli domluve-
nou prohlídku jihlavského podzemí. Tam 
jsme se dozvěděli, že má skoro 30 km 
a bylo budováno už před mnoha stole-
tími. Líbila se nám i strašidelná historka, 
při které paní průvodkyně zhasla a my 
jsme viděli tajemné znaky na zdi. Na ná-
městí jsme měli i rozchod, většina z nás 
si dala oběd v McDonaldu a kolem jedné 
hodiny jsme vyrazili domů. Cestu jsme 
strávili posloucháním písniček.

6. A a  6. B

V rámci projektu Den Země se tří-
dy 9. A a 9. B vydaly na exkurzi do vodní 
elektrárny Štěchovice. Během prohlídky 
jsme se dozvěděli mnoho zajímavostí 
o fungování elektrárny, její historii a také 
o legendárním Štěchovickém pokladu, 
který je s tímto místem spojen.

Po návratu do školy čekal tří-
du 9. B speciální večer – přespání ve 
škole. Nešlo ale jen o zábavu – žáci pilně 
připravovali Dětský den pro 1. stupeň, 
sportovali a hlavně si užívali poslední 
společné chvíle před koncem základní 
školy.

Celý den byl nejen poučný, ale i plný 
zážitků, které si budeme dlouho pama-
tovat.

Mgr. Drahoslava Vítová

Děti z prvního stupně vyráběly v Ko-
munitním centru školy dárek ke dni 
matek – vázičku s motýlem. Všem se 
vázička moc povedla a maminky z ní 
měly určitě radost.

Dáša Ördögová (speciální pedagog) 
a Dana Kratochvílová (vedoucí komu-

nitního centra ZŠ Kamenice)

Zdravotnický kroužek 
na exkurzi v hasičské 
zbrojnici

V úterý 13. května jsme s dětmi ze 
zdravotnického kroužku navštívili místní 
hasičskou zbrojnici. Exkurze byla nejen 
velmi poučná, ale také zábavná a plná 
nových zážitků.

Děti se dozvěděly mnoho zajímavostí 
ze světa hasičů – například kam všude 
hasiči vyjíždějí, jaké mají hadice, nástroje 
i jak těžká je jejich výstroj. Měly mož-

Dílnička s DášouExkurze do vodní 
elektrárny Štěchovice 
a noc ve škole

Výlet do Zoo Jihlava

Květen v mateřské škole
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nost si sednout do hasičského auta a na 
vlastní oči vidět vybavení, které hasiči 
denně používají při zásazích.

Velmi zajímavým tématem byl roz-
díl mezi dobrovolnými a profesionální-
mi hasiči. Děti překvapilo, že například 
známá hasičská tyč, po které sjíždějí do 
garáže,se nachází pouze v hasičských 
stanicích, kde působí profesionální ha-
siči. Naopak v hasičských zbrojnicích, 
kde působí hasiči dobrovolní, tyto tyče 
nenajdete. Právě tento rozdíl si děti velmi 
dobře zapamatovaly.

Celou exkurzí nás s úžasnou ochotou 
provedla paní Bára Prošková, které tímto 
velmi děkujeme za její čas, vstřícnost 
a  poutavé vyprávění. Díky ní jsme si 
všichni odnesli nejen nové vědomost, 
ale i nadšení a respekt k práci hasičů.

Vedoucí zdravotnického kroužku 
Gabriela Kováčová 

V rámci oslav Dne Země se žáci 7. B 
vydali 25. dubna na výukovou exkurzi 
do Prahy, kde navštívili Starou čistír-
nu odpadních vod v Bubenči. Program 
začal promítáním dokumentu, který 
žákům přiblížil, jak čistírna fungovala 
v době svého provozu. Následně si žáci 
prohlédli samotné prostory čistírny, kde 
se díky poutavému výkladu dozvěděli 
mnoho zajímavostí o historii a technolo-
giích čištění vody. Tato exkurze pomohla 
žákům uvědomit si důležitost ochrany 
vodních zdrojů.

Lenka Hradecká

Ve čtvrtek 10. dubna 2025 jsme se 
zúčastnili okresního kola Štafetového 
poháru na atletickém stadionu v Bene-
šově. V konkurenci deseti základních 
škol z benešovského okresu se naši 
sportovci z 2.–5. tříd neztratili. Smíšené 
štafety tvořilo šestnáct dětí, které svádě-
ly divácky velmi zajímavé boje v bězích 
na 8 x 100 m a 8 x 200 m. Holky i kluci 
vytvořili skvělou partu, ve které se na-
vzájem podporovali, fandili si a radili. Na 
dráze nechali všechen um, síly i dech. 
A jak to nakonec dopadlo? Skončili jsme 
těsně pod stupni vítězů. Kromě mnoha 
zážitků, zkušeností a štafetového kolíku 
jsme si do Kamenice přivezli 4. místo. 
Což na první pokus nováčků v soutěži, 
není špatné. Co říkáte?

Lenka Pavliščová
Veronika Padevětová

Volejbal je sport náročný na techniku. 
Avšak na naší škole získává na zájmu a 
oblíbenosti. Vzrůstá počet přihlášek dětí 
na zájmový kroužek. Letos už jsou tři 
termíny. O velké přestávce, kdy mají děti 
volno, si najde cestu do tělocvičny třicet 
až čtyřicet dětí, aby si na cca patnáct 
minut „zapinkalo“ s míčem. Velmi oblí-
bená se hra stává i v rámci hodin tělesné 
výchovy. U těch starších už lze vidět 
i krásné výměny se smečováním a blo-
kováním. Toto se odráží i na výsledcích 
školy v meziškolních turnajích. V březnu 
proběhla okresní kola chlapců i dívek 
a jen díky prohrám v semifinále 16:14 
ve třetím setu nehrála družstva o titul. 
Chlapci pak s výhrou skončili na třetím 
a děvčata na čtvrtém místě v okrese 
Benešov. A příští rok jsme si dali za cíl 
ten nejvyšší…

Petr Stolárik

Na začátku května jsme navštívili vě-
decké a technologické centrum Techma-
nia v Plzni. V  jednotlivých expozicích 
jsme si vyzkoušeli různé interaktivní prv-
ky – jakými procesy a postupy prochází 
čištění vody, mohli jsme si třeba spočítat, 
za jak dlouho spálíme kalorie z tabulky 
čokolády, a pochopit spojení mezi ra-
darem a mikrovlnkou, nebo jak se cítili 
lidé v potápějícím se Titanicu, a spoustu 
dalších zajímavostí. Taky jsme navštívili 
komentovanou projekci o sluneční sou-
stavě v 3D Planetáriu. V průběhu cesty 
autobusem nám okolí slovně přibližovala 
zkušená průvodkyně cestovní kancelá-
ře, která tak zároveň krátila i počáteční 
zdlouhavé čekání v koloně. I přes tyto 
počáteční nesnáze se výlet vydařil!

Žáci 5. A, B s p.učitelkami Radanou 
Kupkovou a Helenou Salačovou 

Ve dnech 5.–6. května se konal po-
znávací zájezd do Štrasburku, organizo-
vaný paní učitelkou Larou Vogeltanzo-
vou, Evou Jandovou a Blankou Hrubou. 
Žáci 8. a 9. tříd. měli možnost uplatnit 
své jazykové znalosti, a to především 
z francouzského a německého jazyka, 
který se na škole vyučuje. Během ex-
kurze jsme s žáky navštívili historickou 
část s katedrálou Notre Dame, která byla 
do roku 1847 nejvyšší budovou na světě, 
a nemohli jsme si nechat ujít výhled na 
město a okolí z jejích věží, plavbu lodí po 
kanálech kolem části Petit France. Veli-
kou událostí byla návštěva Evropského 
parlamentu s komentovanou prohlídkou. 
Dále jsme měli možnost vyslechnout 
čtení jednotlivých europoslanců před 
samotným hlasováním. Studenti mohli 
sledovat, jak funguje mezinárodní insti-
tuce.        Lara Vogeltanzová

Výlet do Štrasburku

Oblíbený volejbal

Štafetový běh Věda trochu jinak

7. B v čistírně odpadních 
vod
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Velikonoční jarmark se koná v Základ-
ní škole Těptín už čtvrtým rokem, letos 
připadl na úterý 15. dubna. Produkty na 
jarmark vyráběli všichni žáci školy, kteří 
se podíleli na přípravách již po Váno-
cích. V rámci trhu se konalo představení 
pohádky O třech prasátkách, které žáci 
nacvičili v  angličtině, poté vystoupili 
kluci s  jojem a pěvecký sbor. Někteří 
žáci připravili vlastní stánek s ručními 
výrobky nebo drobným občerstvením. 
Na trh přijeli také místní řemeslníci, kteří 
prodávali mj. šperky, mýdla, drahokamy 
a ozdobené sešity. Z výdělku nadace 
Adopce Afrika se podpořilo roční vzdě-
lávání jednoho žáka na základní škole 
v Keni. Žáci školy se momentálně rozho-
dují, jak s vydělanými penězi naloží – ve 
hře je nákup kuřátek nebo sportovního 
vybavení pro družinu.  

žáci 6. a 7. třídy 
ZŠ Těptín

Nově postavená autobusová zastáv-
ka U Kozlího kamene nedaleko školy 
v Těptíně byla nebezpečná pro ptáky. 
Náraz do skla, které nezachytí pohle-
dem, jim může způsobit zranění až smrt. 
Proto jsme se rozhodli nabídnout pomoc 
a umístit bezpečnostní nálepky proti ná-
razu ptáků na celou skleněnou plochu. 
Ve spolupráci s učiteli jsme od České 
ornitologické společnosti získali barevné 
nálepky a další pokyny, jak to udělat. 
Vypadá to krásně a už nemáme strach, 
že dojde k dalším zraněním. 

žáci 6. a 7. třídy 
ZŠ Těptín

Ohlédnutí za velikonočním jarmarkem v Těptíně

Žáci ze Základní školy 
Těptín se podíleli na 
podpoře ochrany ptactva

Základní škola Olešovice přijme učitele-speciálního pedagoga s nástupem 
od 1. 9. 2025 i na částečný úvazek a vychovatelku na internát i na částečný úva-
zek. Nabídky zasílejte h.smejkalova@skolaolesovice.cz, nebo telefon 731 415 507 
nebo 323 673 121.
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V sobotu 11. května 2025 se naše dvě družstva zúčastnila Mistrovství republiky 
v teamgymu, které proběhlo v Ostravě.

Celkem třináct závodníků s trenérkou Annou Majerovou odcestovalo už v pátek 
z Prahy, aby v sobotu úspěšně reprezentovali náš oddíl, GO Kamenice. Tým Senior 
A mix přivezl stříbrné medaile a mladší Junior A mix zvítězil a přivezl další zlato!

V květnu si zazávodí také mladší děti, v sobotu 24. 5. se koná oddílový přebor 
v gymnastice, kde si holčičky a kluci poměří síly ve svých věkových kategoriích.

Další mezinárodní závod nás čeká v červnu, kdy v teamgymu, v kategoriích 
TRIA, budou předvádět své dovednosti dívky i chlapci v Itálii, v dalším dílu ICC 
v Cesanaticu.

Věříme, že se v konkurenci rozhodně neztratí a závod si pořádně užijí!
A pak nás už čeká léto a prázdniny a odpočinek a nové zážitky...
               Monika Majerová

26. dubna jsme měli, stejně jako každý 
rok, na hrázi Struhařovského rybníka 
kontrolní stanoviště č. 6 při Pochodu 
krajinou barona Ringhoffera. Slunečné 
počasí vylákalo na trasu mnoho turistů. 
Měli jsme pro ně připraveny na ukáz-
ku pomůcky pro včelaření – úl, rámky, 
souše i zavíčkovaný plást s medem, lis 
na odlévání mezstěn a mnoho dalšího. 
Odpověděli jsme na desítky zvídavých 
dotazů ze života včel a nabídli ochutnáv-
ku medu a medoviny, děti si mohly vyro-
bit vlastní svíčku z včelího vosku. Určitě 
to byla úspěšná propagace včelařství.

        ZO ČSV Struhařov

GO Kamenice na Mistrovství republiky v teamgymu Včelaři na hrázi: počasí 
nám přálo
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Finále sezony Sport Academy – poslední 
tréninky, závěrečný turnaj i letní kempy

Je před námi poslední měsíc školního roku a s ním i sezony 
Sport Academy. Čekají nás poslední tréninky, na kterých 
se holky a kluci se sezonou rozloučí a společně s trenéry 
zhodnotí, kam se ve svých sportovních dovednostech 
posunuli. Rádi bychom poděkovali všem našim členům za 
skvělé sportovní výkony v sezoně a jejich rodičům i dalším 
našim podporovatelům za důvěru, kterou v nás vkládají. 
Jen díky ní totiž můžeme naši akademii neustále rozvíjet 
a umožňovat sportovat a kvalitně trávit volný čas většímu 
a většímu počtu holek a kluků.

Definitivní tečku za sezonou připravujeme na sobotu 21. června, 
kdy uspořádáme florbalový turnaj Academy Cup. Hrát se 
bude systémem s play-off, podobně jako je tomu například v 
nejvyšší české florbalové soutěži Superlize nebo v hokejové 
NHL. Kromě samotného florbalového turnaje připravujeme 
pro účastníky i sportovní soutěže, rodiče se mohou těšit na 
tombolu. Hrát se bude ve sportovní hale v Dolních Břežanech, 
dopoledne se tradičně představí mladší sportovci od 1. do 
5. třídy, odpoledne potom bude patřit těm starším od 5. do 
9. třídy. Pro nejlepší nebudou chybět hezké dřevěné medaile, 
první tři týmy obdrží i pohár a všichni si za účast odnesou 
sladkou odměnu. Přijďte si užít den plný čestného sportovního 
soupeření a radosti z pohybu! Přihlášení už teď na academy-
sport.cz/activity/turnaje-florbal/ nebo u trenérů.
Ani v létě Sport Academy nespí! V plném proudu jsou 
přípravy příměstských kempů, na kterých nám zbývají 
poslední volná místa! Chystáme pět florbalových kempů, 
dva z nich v hale Na Fialce v Říčanech, jeden v Dolních 
Břežanech a dva na konci prázdnin ve Škvorci. Kromě 
florbalu si na nich účastníci vyzkouší i mnoho dalších sportů 
a pohybových her.

Pro milovníky výšek jsou určeny dva horolezecké kempy 
vedené zkušenými instruktory, které budou mít základnu na 
ZŠ Profesora Švejcara v Praze v Modřanech. Účastníky čeká 
den na místní horolezecké stěně, kde se naučí základy lezení 
a bezpečnosti. Následně zažijí výlet na velkou horolezeckou 
stěnu v centru Smíchoff a dvoudenní lezení na skalách 
v Českém krasu s přespáním v chatkách.
Koncem července proběhne i kemp pro ty nejmenší sportovce. 
Školka Summer Camp v Dolních Břežanech je vhodná pro 
předškoláky, kteří milují pohyb a chtějí se pomocí zábavných 
her zlepšit v technice běhání, házení i obratnosti. Kompletní 
přehled všech kempů včetně možnosti přihlášení naleznete 
na academy-sport.cz/camp.
Už teď zároveň ve většině lokalit běží přihlašování na další 
sezonu, která začíná v září. Naši členové i všichni další zájemci 
si tak mohou zajistit místo v některé z tréninkových skupin 
ještě před prázdninami, kompletní přehled tréninků ve všech 
našich lokalitách naleznete na academy-sport.cz v sekci 
kroužky.
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Klub seniorů při KC Kamenice
Na konci června uzavřeme první polovinu roku, který byl 
bohatý rozmanitostí akcí, od tematických přednášek, 
výletů do Prahy, ale i za hranice Středočeského kraje. 
Užili jsme si společenského života, sportování, zpívání, 
naučili se novým věcem, poznali nové kamarády a přá-
tele, ať už ty docela malé školkové, nebo dospěláky při 
práci, tvoření či zábavě. Pojďme plně využít akce měsíce 
června před prázdninovým volnem, abyste pak nelitovali, 
že jste seděli doma. Podívejte se, co pro vás chystáme, a 
přidejte se, neboť prázdninové měsíce budou prázdné na 
akce připravované námi organizátorkami a nové příběhy  
nás budou čekat až po prázdninách.

4. 6. Jednodenní výlet do Mělníka
Navštívíme zámek, gotický kostel sv. Petra a Pavla s věží. 
Po obědě projdeme podzemím pod náměstím a závěr dne 
bude patřit řízené degustaci pěti vzorků vín ve vinařství Bettina 
Lobkowicz  s příjemným venkovním posezením, výhledem na 
řeku a odpočinkem.
Cena 550 Kč/kameničtí 65+, 600 Kč/ostatní (v ceně vstu-
py, průvodci, řízená degustace)
Odjezd v 8 hod. od KC Kamenice, návrat cca do 18:30 hod.

20. 6. Rozloučení pod pergolou před prázdninami
Již tradičně se scházíme před koncem školního roku většinou 
v Nivě pod školou. Tentokráte se však sejdeme s laskavým 
svolením pana Oldy pod střechou jeho pergoly na Želivci 
u rybníčka. A nebude to lecjaké setkání. Potkají se tu společně 
naši kytaristi a muzikanti s country kapelou „4 z Týnce“. Zo-
pakujeme si naše oblíbené písničky kolem ohně. Popovídáme 
si o tom, co nás čeká o prázdninách, kam nás cesty zavedou. 
Setkání je od 18 hodin, protože členové kapely z Týnce ne-
mohou dříve kvůli pracovním povinnostem. 
Kdo bude mít chuť, může přijít i dříve, vychutnat si příjemné 
místo u rybníka se sluněním či koupáním, dovolí-li počasí.
Přihlášky do 18. 6.
Cena: zdarma
Sraz pod pergolou v 18 hod., ukončení nejpozději ve 22. hod.
S sebou: podsedáky, kdo má venkovní židličky, případně 
karimatky či deky, čelovku, kalíšky. Konzumovat budeme to, 
co si přinesete z domova: buřty apod., jednohubky, prostě to, 
co máte rádi. My organizátorky se postaráme o teplé nápoje 
- káva, čaj a voda. 

Nenechte si ujít TOP akci roku!

10. + 11. 9. Dvoudenní výlet na Moravu
Zelená Hora u Žďáru nad Sázavou, Státní hrad Pernštejn, 
ubytování v penzionu s bazénem a večerním programem. Mu-
zeum letovické krajky, exkurze v továrně na výrobu tradičních 
českých záclon a krajky Tylex Letovice a.s., pískovcová Jeskyně 
Blanických rytířů v Rudce u Kunštátu. Podrobné informace 
najdete na našem webu.
Přihlášky do 1. 6.
Cena: 2.600 Kč/kameničtí 65+, 2.900 Kč/ostatní (v ceně 

Opět jsme navázali spolupráci v oboře Ládví, kdy jsme vyčistili 
velkou část lesa od větví již v roce 2016. Na středu 23. dubna 
bylo domluveno s panem Ing. Šustou a panem hajným Tůmou 
sázení stromků - smrčků a jabloní. Ve středu u obory se nás 
sešlo asi dvacet brigádníků. Rozdělili jsme se na dvě skupiny, 
pánové, kteří mají větší sílu šli sázet šestnáct jabloní do sadu 
a my ženy jsme vysázely 250 smrčků ve vymezeném prostoru 
v lese na Ládví. Když byla práce hotová, čekalo nás u rybníka 
občerstvení ve formě buřtíků. A tak jsme si v krásném pro-
středí přírody a za slunečného počasí opekli všichni u ohýnku 
buřtíky a moc jsme si pochutnali. Všichni jsme odcházeli s 
dobrým pocitem, že jsme odvedli dobrou práci a obnovili kou-
sek lesa pro naše potomky a zvířatům přispěli k pestřejšímu 
jídelníčku. A já doufám, že spolupráce bude pokračovat.  
         Sepsala Marcela Nápravníková

Ohlédnutí za nedávnými akcemi:

všechny vstupy s průvodci, dva obědy, večeře, hudba, uby-
tování vč. bazénu a snídaně)
Platby: I. záloha - 2. 6. v 11 hod. v KC Kamenice - 1.000 Kč/
osoba
            II. doplatek a informační schůzka - 1. 9. v 10 hod. 
v KC Kamenice.

V měsíci červnu nás čeká:
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Všechny aktuální informace k připravovaným akcím 
a fotografie k akcím proběhlým najdete na webu 
www.kckamenice.cz - lišta Klub seniorů a na 
nástěnce u KC. Kontakty na organizátorky klubu:

Marie Hajdušková: 
tel. 773 222 369
hajduskovam@seznam.cz

Marie Hanáková: 
tel. 721 865 938
marie.hanakova.mh@gmail.com

Poděkování:

Vážení senioři z Kamenice,
LZ Konopiště polesí Olešovice děkuje tímto Klubu seniorů Ka-
menice za pomoc při výsadbě smrkových sazenic a ovocných 
stromků na lesnickém úseku Obora. Bylo až obdivuhodné 
s jakým zájmem a nasazením se účastníci akce zhostili. Jsme 
rádi za navázání této spolupráce a doufáme, že tato akce 
nebyla poslední. Ještě jednou moc děkujeme.
          Za polesí Olešovice Ing. Šusta

Páteční ráno 25. 5. neslibovalo nic dobrého, pršelo, ale my se 
přesto vydali autobusem do stanice Hlubočinka v osmi lidech. 
Tady jsme měli sraz v MŠ s předškolními dětmi, se kterými 
jsme se již sešli při tvoření a výuce tanečků v KC Kamenice. 
Děti už měly holínky a pláštěnky. Sešli jsme do údolí k potoku, 
kde jsme zasadili s dětmi velkou pomlázku. Děti běhaly v po-
toce, stavěly hráze. Nakazily nás svým elánem tak, že jsme ani 
nevnímali déšť, který nás provázel celým výletem. Než jsme 
se rozloučili, tak jsme si společně zazpívali písničku „Když jsi 
šťastný“ a poté již sami pokračovali do restaurace U Zdeničky 
v Nechanicích. Paní hostinská nám zatopila, tradičně dobře 
uvařila. Domů jsme odjeli autobusem ještě celí promoklí. Byl 
to však nejhezčí deštivý výlet v historii našeho putování. 
         Sepsali Zdeňka a Jiří Vinklerovi

Ve středu 7.  května pro nás seniory z Kamenice naše skvělé 
organizátorky Marie připravily velmi zajímavý výlet. Dopoledne 
jsme navštívili Atommuzeum Javor 51 – Brdy. Jednalo se o nej- 
střeženější a nejutajovanější místo v bývalém Československu, 
neboť to bylo úložiště atomových zbraní Sovětského svazu, 
který postavily Vojenské stavby v 60. letech minulého století. 
Toto zařízení bylo v provozu do pádu železné opony v Evropě 
a poté mělo být zlikvidováno tak jako zbylé dva další sklady 
atomových zbraní v Československu. Protože stát ani armáda 
neměly o tento objekt zájem, zakoupil ho nadšený odborník 
a znalec atomové energie pan Ing. Václav Vítovec a zřídil zde 
Atommuzeum spolu s Nadací Železná opona. Pan majitel nás 
provedl objektem a poskytl nám velice odborný a fundovaný 
výklad o využití jaderné energie pro vojenské i mírové účely. 
V předmětném objektu je v  jednom bunkru prezentován 
vývoj a využití atomové a vodíkové energie včetně obrazové 
dokumentace k válečným účelům. Ve druhém bunkru je ma-

Mnoha pravdivými citáty platícími i na dnešní dobu byly 
posety stěny Čapkovy vily. Tady je jeden z mnoha:

„Jsme svobodou povinni nejen sami sobě, naší lidské hod-
notě a důstojnosti, nýbrž především našim dětem, lidské 
hodnotě a důstojnosti těch, kdož tu budou po nás – z nás!“

   K. Čapek: Psáno do mraků, 1939

pováno využití k mírovým účelům, sbírka starých kuchyňských 
i průmyslových vah a sbírka různých nerostů. 
Po obědě v Rožmitálu pod Třemšínem jsme navštívili Památ-
ník Karla Čapka ve Strži u Staré huti. Vilu včetně krásného 
parku dostal Karel Čapek s manželkou Olgou Scheinpflugovou 
jako svatební dar a měli ji k celoživotnímu užívání. Ve vile je 
instalováno mnoho fotografií ze soukromého i profesního 
života Karla Čapka, jeho bratra Josefa a jejich sestry. Jsou zde 
také osobní předměty a některé části nábytku a připomínky 
jejich literární a dramatické tvorby. Podkroví vily je věnováno 
památce na jejich rodinného přítele Ferdinanda Peroutku 
a na Olgu Scheinpflugovou. Výlet jsme ukončili v cukrárně 
Hájek v Dobříši.
Celý výlet se velmi vydařil, přálo nám i počasí a všichni účast-
níci byli spokojeni.
            Sepsali Dáša a Olda Seckých
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Okénko zastupitele Tomáše Mojžíška 

V tomto volebním období je to jiné. 
Opozice chrlí jak na stránkách Zpra-
vodaje, tak na jejich opozičním webu 
spoustu negativních článků plných 
nepravd a zkreslených informací. V ne-
gativním a nepřátelském prostředí pak 
často probíhají i jednání zastupitelstva. 
A já si již nějakou dobu lámu hlavu tím, 
proč tomu tak je. Vždyť volební progra-
my měla obě volební uskupení z části 
podobné a spoustu bodů jsme již do-
kázali zrealizovat. Tak proč tolik zášti?

V  několika opozičních článcích je 
vedení obce vytýkáno, že dlouhodobě 
neřeší a zanedbává rekonstrukci ko-
munikací a výstavbu nových chodníků. 
Buď tu autoři těchto článků nežijí příliš 

dlouho, anebo mají velmi krátkou paměť. 
Po dokončení druhé etapy vodovodu 
a kanalizace, někdy před třinácti lety, 
byla většina komunikací v obci ve vel-
mi špatném stavu a chodník zde nebyl 
v podstatě žádný. Od té doby byla vět-
šina komunikací opravena a ty další pak 
oprava v nejbližších měsících a letech 
čeká. Co se týče chodníků, za posled-
ních deset let byla zrealizována jejich 
výstavba v Kamenici, Olešovicích, Všed-
obrovicích, Ládví, Těptíně, Struhařově… 
Letos se pak chystá výstavba chodníků 
na Nové Hospodě. Na další chodníky 
máme zpracovanou projektovou doku-
mentaci a je jen na zastupitelích, kdy dají 
kterému projektu zelenou a zařadí ho do 
rozpočtu. Jestli je nám tedy vytýkáno, že 
jsme nestihli vše postavit a vybudovat 
během deseti let, nepřijde mi to úplně 
fér. Rozpočet obce není nafukovací, což 
autoři článků moc dobře vědí.

Dalším velkým tématem opozičních 
článků je rozšiřování stavebních po-
zemků a developeři. Vedení obce a ně-
kteří mí kolegové z KAM21 byli nařčeni 
z rozšiřování stavebních parcel v rámci 
projednávání nového územního plánu 
a z podpory developerů. V našem usku-
pení jsme se vždy jednomyslně shodli na 
tom, že stavebních pozemků je v obci 
dost a žádné další rozšiřování tedy není 
třeba. Stejně tak nevím, na základě čeho 
opozice tvrdí, že jsou ze strany vedení 
podporováni developeři. V minulosti byly 
na stránkách Zpravodaje mnohokrát 
propírané pozemky v lokalitě vlastněné 
firmou APCOR, které na stavební nikdy 
převedeny nebyly. Pozemky v  lokalitě 
K8 na Nové Hospodě naopak jsou ve-
deny jako stavební již dvacet pět let a po 
splnění všech podmínek, které byly do-
hodnuty mezi investory a obcí v rámci 
regulačního plánu, nevidím důvod, proč 
by zde neměla být zastupiteli posvěce-
na možná výstavba. Je toto myšleno ze 
strany opozice jako podpora develope-
rů? A kde jinde ještě developery pod-
porujeme? Má pro tato tvrzení opozice 
nějaký důkaz?

Něco napsat je jednoduché, ale doká-
zat to je již složitější. Stávající rozsah sta-
vebních pozemků je dán územním plá-
nem, který je starý dvacet pět let. Každý 
občan obce měl možnost se s územním 
plánem seznámit a na základě informací, 
které z něj získal, se mohl rozhodnout, 
zda-li chce v naší obci žít, či nikoliv. Po-

kud se někdo nastěhuje a poté začne 
prosazovat, aby se na rozvojových lo-
kalitách již výstavba nepovolovala, nebo 
aby se dokonce ze stavebních pozemků 
staly pozemky nestavební, přijde mi to 
velmi sobecké. Tyto řádky píši s vědo-
mím souvisejících problémů týkajících 
se kapacity ve škole a školce, kapacity 
čistírny odpadních vod, služeb, dopravy 
a dalších. Některé projekty řešící tyto 
problémy již probíhají, další nás v bu-
doucnosti ještě čekají.

Za probíhající volební období byly 
v naší obci postaveny chodníky v Těptí-
ně a na Nové Hospodě, zrekonstruovaný 
chodník v Kamenici, opravené komu-
nikace například v ulicích Spojovací, 
Lebedová, Tyrkysová, zrekonstruované 
povrchy kolem Billy, rozšířené parkoviště 
tamtéž, byla zahájena výstavba spor-
tovního areálu, úprava parku u zámeč-
ku v Olešovicích a realizována spousta 
dalších menších projektů. Na všechny 
z nich byla vytvořena projektová doku-
mentace včetně podrobných rozpočtů. 
Projekty byly prezentovány a podrobně 
diskutovány jak na pracovních pora-
dách, tak na jednáních zastupitelstva 
obce. Projekty byly následně vždy řád-
ně soutěženy dle zákona. Přesto autoři 
v opozičních článcích píší, jak jsou vý-
běrová řízení netransparentní, projekty 
nepřipravené, neodborné a špatně roz-
počtované. Na základě čeho tak usuzují? 
Z jejich obecných textů to opravdu nelze 
vyčíst.

Nechci, aby můj článek vyzněl tak, že 
jsme ve vedení obce neomylní a neumí-
me přijmout kritiku. Tak to není. Stále je 
co zlepšovat, například včasné dodávání 
materiálů na zastupitelstva, komunika-
ce některých důležitých informací vůči 
obyvatelům a další. Co mi vadí, je pub-
likování nepravdivých článků ze strany 
opozice. Ono napsat negativní článek 
plný zášti a nepravd je velmi jednoduché. 
Ale udělat něco pozitivního pro obec, to 
už zase tak jednoduché není. Možná by 
si to někteří autoři těchto článků mohli 
zkusit.

Závěrem bych chtěl velmi poděko-
vat starostovi, místostarostovi a všem 
zaměstnancům obecního i stavebního 
úřadu za práci, kterou odvádějí a za je-
jich velký podíl na tom, jakým směrem 
se naše obec ubírá.

Krásné léto všem   
Tomáš Mojžíšek

Vážení sousedé, v zastupitelstvu obce 
Kamenice působím již šesté období. 
Za tu dobu jsem už leccos zažil. Pa-
matuji si dlouhé debaty na téma, zda-
-li je vhodné na dlouhé roky zadlužit 
obec při výstavbě vodovodu a kana-
lizace, pamatuji ze strany veřejnosti 
vyhrocená jednání zastupitelstva při 
projednávání kontroverzní výstavby 
haly HCM v areálu Strojmetalu Kame-
nice, pamatuji složitá jednání týkající 
se výstavby a financování přístavby 
základní školy a projednávání spous-
ty dalších někdy více a někdy méně 
příjemných agend. I když jsme někdy 
měli napříč volebními uskupeními na 
projednávanou problematiku odlišné 
názory, debata vždy probíhala korekt-
ně a většinou v přátelském duchu.
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Okénko zastupitele Pavla Šotoly
Opoziční shrnutí důležitých bodů 
programu zasedání Zastupitelstva dne 
16. dubna 2025

Poslední veřejné zasedání zastupitelstva obce dne 
16. dubna se neslo v poměrně konfrontačním duchu mezi 
vedením radnice, opozičními zastupiteli i přítomnými 
občany. Výsledek jednání alespoň k podstatným bodům 
programu se můžete dočíst níže.

Jedním z nejdůležitějších bodů v programu Zastupitelstva 
bylo projednání komerčního úvěru na realizaci dětské skupiny 
a chodníku podél Pražské a diskuze o možnosti financovat 
tyto projekty alespoň částečně z rozpočtových rezerv. V rámci 
této diskuze o plánovaní investic na letošní a příští rok jsme se 
opět dotkli velmi bolavého místa – nastřelování rozpočtů a fi-
nancování akcí, mnohde bez projektů, bez závazných rozpočtů.  
Tento způsob plánování projektů a akcí je, zdá se, používán 

dlouhá léta bez toho, že by se vedení radnice zamýšlelo nad 
reálnými prioritami a šetrnými možnostmi jejich financování. 
Příkladem je dotace/nedotace na dětskou skupinu, chodník 
podél Pražské, další projekt v řadě na architektonické řešení 
náměstí v Kamenici atd. Ani náznak toho, že by se radnice 
snažila odpovědně a efektivně vynakládat investiční peníze, 
tedy s péčí řádného hospodáře, jak ukládá zákon. 

Ani jako předseda finančního výboru bohužel nedostávám 
pro činnost finančního výboru kompletní detailní finanční, 
rozpočtové a projektové informace. Tyto informace nejsou 
v potřebném detailu pro zastupitele k dispozici ani na zastu-
pitelském úložišti.  Zřejmě nezbývá než si o ně žádat přes 
zákon č.106/1999 Sb., o poskytování informací, byť to bude 
zatěžovat personál obecního úřadu. V každém případě se ve 
zbytku volebního období ještě důkladněji zaměříme na kont-
rolu vynakládání peněz z obecního rozpočtu tak, aby v dalších 
letech byla šance financovat urgentní dlouhodobě neřešené 
projekty obecních silnic, chodníků, aj.

Dalším citlivým tématem byla a je Dopravní studie, jako 
nutný vstup pro zpracovatele nového územního plánu. Bylo 
zrušeno již vypsané výběrové řízení na zpracovatele. Usne-
sením Zastupitelstva obce byla zřízena pracovní skupina pro 
přípravu vstupních údajů a komunikaci s potencionálními 
zpracovateli studie a okolními obcemi. Potud docela dobrý 
výsledek a snad i možnost ušetřit finanční prostředky. Nicmé-
ně do dnešního dne nebylo vedením radnice svoláno jediné 
jednání této pracovní skupiny. Že bychom měli tolik času 
nazbyt, nebo jiný důvod?

Další velmi citlivou projednávanou oblasti byl opoziční ná-
vrh na znovuzřízení redakční rady Zpravodaje obce. Ten byl 
přehlasován koaličním návrhem. Byť se zdá, že Rada obce si 
do struktury a vedení Zpravodaje nechce nechat od nikoho 
zasahovat, tak alespoň bylo přijato usnesení, které ukládá 
koalici i opozici delegovat zástupce do redakční rady tohoto 
obecního periodika. Uvidíme, zda se podaří nejen opětovně 
vytvořit odbornou redakční radu, ale zda se současně podaří 
změnit i některé negativní praktiky vedení a vydávání obec-
ního Zpravodaje. Po jednání nejbližšího zastupitelstva obce 
Vás rozhodně budeme informovat o stavu a vývoji situace. 
Přece jen náklady na tvorbu a vydávání Zpravodaje obce jsou 
hrazeny z obecního rozpočtu.

Ing. Pavel Šotola, zastupitel, předseda finančního výboru

Sociální pracovnice Kateřina Kottasová: „Jsem tu pro Vás, abych Vám pomohla“ 

• Ocitli jste se v obtížné životní nebo finanční 
situaci?

• Nevíte, na jaké sociální dávky máte nárok?
• Máte zdravotní potíže a potřebujete pomoci v 

běžném životě?
• Nevíte si rady s vyplněním formulářů?
• Hledáte pomoc s péčí o své blízké? 

Pokud nastala jedna z těchto situací, nebo máte jiný 
problém, který potřebujete řešit, neváhejte mě 

kontaktovat: 733 683 134, kottasova@kamenice.cz 
nebo se s Vámi velmi ráda setkám osobně na obecním 
úřadu, v místě Vašeho bydliště, případně na neutrálním 
místě. 

Společně posoudíme situaci, najdeme možná řešení, 
pomohu Vám zprostředkovat kontakt s dalšími zdroji 
pomoci (sociální služby, odborníci) a budu Vám oporou 
do finálního vyřešení. Služba je zdarma, samozřejmostí 
je anonymita, diskrétnost a mlčenlivost.
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Inzerce

Celá strana: 5 000 Kč 
(na zrcadlo sazby: 188 x 264 mm,  
na spad: 210 x 297 mm + 5 mm) 
Polovina: 3 000 Kč 
(170 x 120 mm) 
Čtvrtina: 1 600 Kč 
(90 x 130 mm) 
Osmina: 800 Kč 
(92 x 63 mm)

Zvýhodněná inzerce

Dlouhodobá – sleva 30% 
V případě nepřetržité inzerce v 5 po sobě jdoucích vydáních.

Předplacená – sleva 25% 
3 inzeráty ve třech po sobě jdoucích vydáních nebo 
s konkrétním uvedením měsíce vydání. Platba předem.

Neziskové organizace – sleva 20%

Řádková inzerce 
Do 150 znaků: zdarma

Ceník inzerce (bez DPH)
 
Periodický tisk  
územního samosprávného celku - obec Kamenice 
Vychází měsíčně. 
Distribuce: OÚ Kamenice  
Šéfredaktor: Jakub Ryška 
Korektury: Nikola Dlabajová 
Grafika: Jakub Ryška, Jan Vajda 
Vydává: OÚ Kamenice, IČ: 00240273 
Adresa redakce: Ringhofferovo náměstí 434, Olešovice, 251 68 
Kamenice; heslo „Redakce”  
Telefon a fax: +420 323 673 105 
E-mail: redakce@kamenice.cz  
Tisk: NAVA Tisk s.r.o. 
Počet: 2000 ks 
Registr: MK ČR E 13287  
Příští uzávěrka: 15. června. 
Nevyžádané rukopisy a další podklady nevracíme.  
Uveřejněné příspěvky nemusí vyjadřovat stanovisko vydavatele. 
Redakce si vyhrazuje právo rukopisy přizpůsobit tisku.  
Za obsah, stylizaci i gramatiku článků odpovídá autor příspěvku. 
Za soulad fotografií se zákonem GDPR odpovídá zasilatel.  
Na příspěvky dodané po uzávěrce nebude brán zřetel.  
Autorské články šéfredaktora jsou podepsány značkou „Red“.

Zpravodaj z Kamenice, červen 2025

Koupím vojenskou vzduchovku vz. 35, 47 či Slavia 632. 
Děkuji za nabídku. Tel. 721 112 733

Malířské a lakýrnické práce. Možnost práce o víkendu 
bez příplatku, rozpočet zdarma. Jan Tobiáš 604 42 74 32

Brigáda lektor zdravovědy do autoškoly (např. záchra-
nář, sestra, vyšší vzdělání, apod.) dle zák. 247/2000Sb 
§22, 400 Kč/hod. 777141151 Procházka



PŘÍMĚSTSKÉ TÁBORY NA VALNOVCE 
Léto plné dobrodružství, her a zábavy! 

Pro více informací  
naskenujte QR kód:

� Celodenní program plný her, sportu 
a tvoření

� Zkušení vedoucí a bezpečné prostředí

� Tematické dny a spousta zábavy 
s novými kamarády

� Strava a pitný režim zajištěn

NA CO SE DĚTI MOHOU TĚŠIT?

sportovně tvořivé tábory 
s výukou plavání

 Více informací a přihlášky na:
722 733 291

info@hotelvalnovka.cz
hotelvalnovka.cz/tabory

KAPACITA JE OMEZENÁ – REZERVUJTE SI MÍSTO VČAS!

tábory s výukou 
mermaidingu

modelářské tábory  
s výukou plavání
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AKCE - CO
PROSPĚJE VAŠÍ
PENĚŽENCE
Široký sortiment
ekologicky a
energeticky
úsporných cihel,
zvukově izolačních
příček, překladů,
komínů a stropů.

Vyhovuje
programu Nová
zelená úsporám

Z moderního
závodu přímo k
Vám na stavbu

Vynikající
tepelná a
zvuková izolace

IZOTHERM PRODUKT, S.R.O.
K Verneráku 950/45, Praha 4 - Kunratice, 148 00

602 115 116 www.izotherm.cz izo@izotherm.cz



PŘIDEJTE SE K NÁM
VÍCE INFORMACÍ:

kovalova@strojmetal.cz

Buďte součástí výroby
hliníkových dílů pro
luxusní vozy!

+420 323 619 542 Member of




